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Izvršni svet Sob Velenje 

Skupna poraba naj 
ne bi zaostajala za rastjo 
dohodka 

Pri oblikovanju predloga reso-
lucije občine Velenje za letošnje 
leto, na prihodnji seji ga bodo 
obravnavali tudi delegati občinske 
skupščine, so namenili člani izvr-
šnega sveta skupščine občine Ve-
lenje vso pozornost opredelitvi 
eibania skupne porabe. 

Republiška resolucija opre-
deljuje 10 odstotno zaostaja-
nje te porabe za rastjo dohodka. 
Predlog občinske resolucije pa je 
bil glede na nevzdržne razmere na 
področju družbenih dejavnosti, 
katerih obseg dela se v zadnjem 
času nenehno veča. sredstva pa so 
omejena, pripravljen v treh va-
riantah. Po prvi naj bi kljub vsemu 
upoštevali določila republiške 
resolucije, druga varianta pred-
videva 5 odstotno zaostajanje 
skupne porabe za rastjo dohodka, 
po tretji varianti pa zaostajanja 
naj ne bi bilo. Kljub številnim 

pomislekom, ali bo združeno delo 
zmoglo tolikšno breme (družbeni 
proizvod se bo moral v tem pri-
meru povečati za 3 odstotke), so 
člani vendarle kot najbolj spre-
jemljivo potrdili tretjo varianto, 
saj edina omogoča uresničevanje 
sprejetih nalog na področju 
družbenih dejavnosti. Seveda pa 
bo treba v združenem delu spre-
jeti vrsto ukrepov, da dosežemo 
dokaj optimistične rezultate, kijih 
po tej varianti predvideva predlog 
resolucije. Ob tem pa so člani 
izvršnega sveta menili tudi, da je 
treba že v letošnjem letu pristopiti 
k postopnemu usklajevanju 
osebnih dohodkov v negospo-
darstvu. ki so namreč v zadnjih 
letih prehudo zaostali za gibanji v 
gospodarstvu. 

Več o predlogu resolucije bomo 
zapisali v prihodnji številki Na-
šega časa. 

Kurirčkova torbica 

Osrednja proslava 
v Topolšici 

V ponedeljek, 4. marca, bo iz 
petih krajev Slovenije krenila na 
pot kurirčkova pošta. Na Koroški 
progi bo pričela svojo pot v občini 
Velenje. 

Letošnja že tradicionalna akcija 
slovenskih pionirjev je posvečena 
štiridesetletnici osvoboditve, zato 
bomo pripravili v naši občini 
osrednjo prireditev v Topolšici, 
kjer je pred 40 leti general Lčhr, v 
štabu IV. operativne cone, podpi-
sal brezpogojno kapitulacijo nem-
ških oboroženih sil za jugovzhod-
no Evropo. 

Pionirski odredi velenjske obči-
ne so v ta namen oblikovali pose-
ben štab, ki bo poskrbel za 
nemotene priprave, potem, izved-
bo in zaključek akcije. V vsebin-
sko bogat program dejavnosti, ki 
jih bodo uresničevali pionirji v 
mesecu kurirčkove pošte, bodo 
vnesli različne oblike razvijanja in 
ohranjanja revolucionarnih vred-
not in na ta način krepili vzgojo za 
splošni ljudski odpor in družbeno 
samozaščito. 

Na pohodu bodo pionirji obi-
skali grobove, spominska obeležja 
in partizanske domačije. Določili 
bodo osvobojeno ozemlje in ob 
sprejemu skupaj z borci in mladi-
no izvajali mitinge. 

Pri vseh teh aktivnostih jim bo-
do s svojimi bogatimi izkušnjami 
pomagali njihovi mentorji, borci, 
pripadniki teritorialne obrambe in 
centra zvez, člani ZRVS, mladinci 
in drugi. 

Člani občinskega štaba 
teritorialne obrambe bodo vsak 
dan pripravili dve zasedi in skupaj 
s člani Zveze rezervnih vojaških 
starešin poskrbeli za oboroženo 
spremstvo po vsej poti kurirčkove 
pošte in na ta način zelo pope-
strili akcijo. 

Kurirčkovo torbico bodo po naši 
občini prenašali kurirji po skrivnih 
poteh od javke do javke od 4. do 
8. marca, ko jo bodo na Razgor-
cah predali pionirjem osnovne šole 
Dobrna. Na osrednji slovesnosti, 
4. marca, v Topolšici bo pionirjem-
zaupal kurirčkovo torbico polit-
komisar Štirinajste divizije Ivan 
Dolničar, ki bo tudi slavnostni go-
vornik. Na osvobojenem ozemlju v 
Topolšici bodo taborniki postavili 
šotore in prikazali taborniške 
veščine, mladinski odsek planin-
skega društva Velenje bo pripravil 
tekmovanje v orientaciji. 

Zaupno sporočilo bodo pionirji 
po prehojenih tisočih kilometrih 
poti, na petih progah kurirčkove 
pošte, predali predsedniku 
republiške konference SZDL na 
zboru pionirjev, ki bo 10. maja v 
Ljubljani. Iz velenjske občine se 
bo zbora udeležilo 19 pionirjev 
predstavnikov vseh pionirskih od-
redov. 

Vsi udeleženci zbora bodo 
sodelovali 11. maja v pohodu po 
poteh spominov in tovarištva v 
Ljubljani in s to manifestacijo 
sklenila akcijo — Kurirčkova 
pošta 1985. 

P O Ž A R V T O V A R N I U S N J A — V torek zjutraj je nenadoma 

izbruhnil požar na oddelku Krom v Tovarni usnja Šoštanj . N a 

kraj požara so hitro prišli gasilci iz večih društev velenjske občine, 

pa tudi iz Cel ja in požar zaduši l i . Ko t smo zvedeli, sta v njem dobil i 

dve delavki lažje opekline. Velenjski gasilci so prvič pri reševanju 

uporabili novo raztezalno lestev. O vzroku požara in materialni 

škodi do zakl jučka redakcije še n ismo zvedeli. 

Komite za družbene dejavnosti 

0 letnem načrtu zaposlovanja 
Letni načrt zaposlovanja v 

organizacijah združenega dela 
velenjske občine za letošnje leto je 
spremljajoči dokument resolucije 
naše družbenopolitične skupnos-
ti. Prednostne naloge na tem po-
dročju so še nadaljno omejevanje 
ekstenzivnega zaposlovanja, 
(delež delavcev ozkega profila naj 
bi se letos zmanjšal za 0.5 odstot-
ka). povečanje produktivnosti 
dela. skupnost za zaposlovanje 
načrtuje vsaj 70 odstotno udelež-
bo rasii produktivnosti v prirastu 
družbenega proizvoda, prav tako 
naj bi pospešeno zaposlovali pri-
pravnike in delavce s strokovno 
izobrazbo, dosledneje bi morali 
izvajati zaposlovanje ekonomsko-
tchnoloških presežkov delavcev 
ter nosilce pravic do denarnega 
nadomestila ter denarnih pomoči 
za čas brezposelnosti, zagotavlja-
nje sredstev za pripravništvo su-
ficitarnih kadrov v letu 1985 ter 
programe prekvalifikacije tehno-
loških presežkov delavcev in 
usposabljanje invalidnih oseb. 

Zagotovo pa bo treba od vodilnih 
delavcev v tistih organizacijah 
združenega dela. ki s štipendijsko 
politiko in s pripravništvom ne 
skrbijo za načrtno kadrovsko re-
produkcijo. zahtevati odgovor-
nost. Do3l . marca letos pa morajo 
vse organizacije združenega dela 
v občini pripraviti srednjeročne 
načrte zaposlovanja. Kot vse 
kaže.* združeno delo tudi v letoš-
njem letu ne bo moglo zadovoljiti 
nekaterih kadrovskih potreb ob 
hratnem pomanjkanju delovnih 
mest za druge profile. Prepreče-
vanje preseganja načrta zaposlo-

vanja delavcev ozkega profila je 
ena temeljih nalog subjektivne 
kadrovske politike v občini. Po-
sledica kratkoročne kadrovske 
politike iz preteklih let, je iz-
razito pomanjkanje visokostro-
kovnega kadra. Letos bo pri-
manjkovalo tudi delavcev s IV. 
stopnjo strokovne usposoblje-
nosti (triletna poklicna šola) ob 
hkratnem pomanjkanju delavcev 
s V. stopnjo. Po oceni strokovne 
službe skupnosti za zaposlovanje 
bo združeno delo lahko v letoš-
njem letu uresničilo le nekaj več 
kot polovico načrtovanih dodat-
nih zaposlitev kar pomeni precej 
nižjo rast zaposlovanja od na-
črtovane. manjše možnosti dose-
ganja načrtovanega dohodka in 
razvojnih ciljev ter počasnejše 
spremembe v strukturi zaposle-
nih. Letni načrt zaposlovanja in 

resolucijo je treba uskladiti, saj 
dajejo delovne organizacije stro-
kovnim službam precej drugačne 
podatke kot so dejanski, so menili 
v razpravi o letnem načrtu za-
poslovanja člani komiteja za 
družbene dejavnosti na torkovi 
seji. 

Vrsta delovnih organizacij v občini 
je za kakovostno in produktivno za-
poslovanje. hkrati pa v to ničesar ne 
vlagajo. Z dobro štipendijsko politiko 
bi lahko sebi zagotovile dovolj stro-
kovnih kadrov (ESO. TEŠ. Sipak. 
HPH. Vekos. Znova je zatajila 
odgovornost. Prav tako _f>i morale de-
lovne organizacije razpisati več kad-
rovskih štipendij za naravoslovno-
matematično. računalniško in druž-
boslovno usmerjjev. Učence moramo 
usmerjati v programe, ki imajo 
»vključene« smeri IV. in V. stopnje. 
Nlaša kadrovska politika je preveč 
kratkoročna, zato tudi ni ustreznega 
izobraževanja. Če drugače ne gre. bi jo 

Seminar sekretarjev 00 ZKS Velenje 

0 nalogah komunistov 
V ponedeljek je bil v prostorih 

Skupščine občine Velenje semi-
nar za sekretarje osnovnih 
organizacij ZK Velenje, ki ga je 
i/vedlo predsedstvo občinskega 
komiteja ZK Velenje. Na semi-
naru so sekretarji najprej slišali, 
kakšna so bila gospodarska giba-
nja in kako smo poslovali v občini 
Velenje ter katere naloge čakajo 
komuniste pri izvajanju družbe-
nega načrta za letos. 

V nadaljevanju pa so sprego-

Večjo skrb ohranjanju okolja 

Da bo čist in lep tudi jutrišnji dan 
Eno od področij , ki m u v 

občini Velenje posvečamo 

premalo skrbi je onesnaže-

nost okolja. Čep rav j e bila ta 

problematika že nekajkrat 

ha dnevnem redu na seji 

izvršnega. sveta in tudi 

skupščine obdrrre Velenje, pa 

dosti dlje kot do potrjenm 

opredelitev n ismo prišli. 

Med vsemi ob l i ka fn rones 

naženosti je pri nas najbol j 

vprašljivo onesnaženje 

voda. Podtalnica je v nevar-

nosti zaradi uporabe pesti-

cidov in drugih nevarnih 

snovi v kmetijstvu, še bolj pa 

so ogrožena jezera zaradi 

odlaganja' elektrofiltrskega 

pepela ter reka Paka. ki je 

kemijsko onesnažena prav 

tako zaradi od lagan ja pepela 

v jezero poleg tega pa so va-

njo izliyaio tudi skoraj vse 

odplake. Iz Titovega Velenja 

sicer večino odpadn i h voda 

odva jamo v zbirni kolektor, 

vendar ker doslej še n ismo 

uspeli zgraditi že nelCaj let 

tiačrmvarre etstilne Baorave. 

se le komuna lne odp lake iz 

kolek lorja izli va jo d irektno v 

Pako. O d p a d n e in fekalne 

vode+ie neposredno izlivajo 

v Pako tudi v Pesju in Šoš-

lanju. Svoj delež k ones-

naženju doda jo še sanitarne 

vode iz R L V in TEŠ ter 

odpadne vode iz Tovarne 

usnja Šoštanj. Tako se Paka 

skozi Penk preliva smrdeča 

in nevarna in se le de lno 

naravno prečiščena izlije v 

Savinjo. 

To vprašanje je tako pe-

reče. da mu veliko skrb po-

svečata tudi vodnogospo-

darska in sanitarna inšpek-

cifar -ki stalno kontrolirata 

onesnaženost- -tike Pake in 

opozarjata na nujnost iz-

gradnje čistilne naprave. Si-

cer pa sanitarna inšpekcija 

opozarja še na druge po-

manjklj ivosti na področju 

onesnaženja našega okolja. 

T a k o je prob lemat ično 

odlagališče komuna l n i h 

odpadkov, ki ob tem. da bo 

počasi že povsem zapolnje-

no. še vedno n ima uporab-

nega dovoljenja. Začasno 

dovoljenje pa je poteklo tudi 

za odlagališče industrijskih 

nevarnih odpadkov v Ležnu. 

saj je ta lokacija povsem ne-

ustrezna in tudi nevarna za 

okolje. 

K l j ub vsem stiskam in 

poman jkan ju denarja pred 

lemi problemi ne bi smeli 

Csč zatiskati oči. saj bo ško-

do. ki jo de l amo danes, v 

prihodnosti težko popraviti . 

vorili o pripravah na letno sejo 
občinskega komiteja ZK Velenje. 
Priprave nanjo bodo potekale 
tudi po vseh osnovnih organiza-
cijah ZK. kjer bodo komunisti 
obravnavali predlagano gradivo 
za sejo. obenem ocenili svoje las-
tno delo in izvolili delegata za 
letno sejo OK ZKS Velenje. 

Na ponedeljkovem seminarju 
je bila podana tudi informacija o 
pripravah na referendum za 4. 
samoprispevek. Spregovorili pa 
so še o drugih aktualnih nalogah, 
ki vse komuniste obvezuje, da jih 
sprotno uresničujejo, oziroma 
nenehno spremljajo. 

morali spreminjati v skladu s sveto-
vnimi gibanji pred 10 leti. Gotovo pa je 
treba kar najhitreje sistemsko urediti 
pripravništvo, nekomu to nalogo zau-
pati in tudi zagotoviti denar za njeno 
izvajanje, so bili zaključki razprave 
torkove seje članov komiteja za druž-
bene dejavnosti o letnem načrtu za-
poslovanja za letošnje leto. 

Ko so člani komiteja spregovorili o 
valorizaciji denarnih pomoči na po-
dročju otroškega varstva, so poudarili, 
da mnoge nove obveznosti, ki so letos 
prišle v programe, prav tako tudi te 
niso ocenjene in podkrepljene s šte-
vilkami. Hkrati pa so se vprašali, 
oukod dobiti dodatna sredstva za iz-
polnjevanje novih nalog, če zaradi 
pomanjkanja denarja sisi družbenih 
dejavnosti še prejšnjih niso mogli 
uresničiti. 

Letna seja 
občinskega sveta 
ZSS Velenje 

V torek. 5. marca, bo v sejni sobi 
OS ZSS Velenje, letna seja 
Občinskega sveta Zveze sindika-
tov Slovenije Velenje. 

Na njej bodo obravnavali 
predlog poročila o delovanju 

•občinske organizacije Zveze sin-
dikatov Slovenije Velenje za 
obdobje april 1984 — februar 
1985. slišali poročilo z letnih sej 
sindikalnih organizacij, razprav-
ljali in sprejemali predlog pro-
grama dela OS 7SS Velenje za 
letošnje leto in zaključni račun OS 
ZSS Velenje za leto 1984. Na 
dnevnem redu letne seje pa so tudi 
kadrovske zadeve in priprave na 
referendum za IV. samoprispevek 
v občini Velenje. 

V sredo, 6. marca na Golteh 

Evropski pokal za moške 
Z odlično izvedbo tekmovanja 

za evropski pokal za ženske v sla-
lomu januarja lani na Golteh, sije 
Smučarski klub Velenje zagotovil 
organizacijo novega tekmovanja 
za evropski pokal, tokrat za moš-
ke. 

Prihodnjo sredo, 6. marca, bo na 
Golteh tekmovanje za evropski 
pokal za moške v slalomu. 
Organizatorji pričakujejo, da se 
bo zbralo na Golteh najmanj 120 
tekmovalcev iz petnajstih držav. 
Zraven naših najboljših alspkih 
smučarjev, z izjemo tistih, ki bodo 
nastopali v Z DA in na Japonskem, 
pričakujejo organizatorji tekmo-
valce iz Avstrije. Švice, Španije, 
Zvezne republike Nemčije. Zdru-
ženih držav Amerike. Francije, 
Bolgarije. Romunije, Lichtenstei-

najtanade. Poljske, ČSSR, Italije 
in Švedske. 

Start 1. teka v sredo, 6. marca, 
bo ob 10. uri, tekmovanje pa bo na 
progi »Medvednjak«, dolgi 525 
metrov, s 152 metri višinske razli-
ke. Progo za 1. tek bo postavil 
trener naše reprezentance, za 2. 
tek pa trener italijanske re-
prezentance. 

S * 

N A J R A J E S M U Č A M 
V H L A Č A H E L K R O J 
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S k u p n o s t za va r s tvo pred požari 

Prednost preventivni 
dejavnosti 

V petek je bila v gasilskem domu 
v Titovem Velenju seja skupščine 
skupnosti za varstvo pred požari 
občine Velenje. Delegati so naj-
prej poslušali poročilo predsedni-
ka skupščine skupnosti za varstvo 
pred požari, Ota Zaverla, ki je 
obširno orisal delo skupnosti in 
njenega predsedstva v preteklem 
letu. Med drugim je povedal, da so 
veliko storili zlasti na preventiv-
nem področju, ki mu bodo tudi v 
letošnjem letu namenili veliko 
pozornosti. V nadaljevanju je 
predlagal delovni jirogram za le-
tošnje leto, o katerem bo raz-
pravljalo še predsedstvo. 

Sledilo je poročilo o delu de-
lovne skupnosti sisa za varstvo 
pred požari, ki ga je podal vodja 
skupnosti Slavko Ramšak. Dejal 
je. da je bilo lani v organizacijah 
združenega dela. krajevnih skup-
nostih. šolah in vrtcih 60 preda-
vanj o požarni preventivi. Pre-
gledali in znova usposobili so 
9.120 gasilnih aparatov v vsej 

občini. Prav tako so v lanskem letu 
pričeli sodelovati pri urejanju 
enotnega sistema alarmiranja, za 
katerega je skupnost namenila 
713.000 dinarjev. 

Ivo Gorogranc je vse delegate 
seznanil z nakupom težko priča-
kovane 37-metrske lestve. Da ta 
lestev ni prišla prej v Titovo Ve-
lenje. je bilo več vzrokov, pred-
vsem pa se je zataknilo pri prido-
bivanju potrebnih deviz in dovo-
ljenj. Delegati so zatem sprejeli 
sklep, da se lestev, kot osnovno 
s.edstvo brezplačno preda gasil-
skemu društvu Titovo Velenje. 

Ob koncu so delegati sprejeli še 
finančni načrt za preteklo in le-
tošnje leto. za namestnika pred-
sednika zbora uporabnikov pa so 
imenovali Antona Goloba. V 
razpravi so opozorili tudi na dej-

- stvo. da se tokratne seje niso 
udeležili vabljeni predstavniki 
občinskih dejavnikov, katerih in-
teres bi moral biti medsebojno 
sodelovanje, zato je neudeležba še 
toliko bolj nerazumljiva. B. M. 

Obč in ska konferenca Z R V S 

Neresnost in neodgovornost 

Sprejeli so tudi finančni načrt za letos 

V velenjski občini so od 12. do 21, 
februarja opravili obvezna predavanja 
za rezervne vojaške starešine. V'teh 
treh dneh se je predavanj v različnih 
krajih udeležilo vsega 44 odstotkov 
obveznikov, s takšno udeležbo pa 
razumljivo nikakor ne morejo biti za-
dovoljni. Še več, zastavlja se seveda 
vprašanje resnosti in odgovornosti vseh 
starešin, ki se predavanj iz neznanih 
razlogov niso udeležili, obenem pa s 
takšnim odnosom močno kvarijo ugled 
zveze rezervnih vojaških starešin. Na-
slednja predavanja bodo v novembru. 

Letošnjega fl . tradicionalnega po-
hoda po poteh heroja Kebeta v Draž-
gošah seje udeležila tudi kombinirana 
ekipa rezervnih vojaških starešin in 
mladine iz Titovega Velenja. Ekipa je 
osvojila solidno 21. mesto. 

Ob novem letu so predstavniki 
občinske konference ZRVS obiskali 
bolne in starejše rezevne vojaške sta-
rešine, pa tudi vdove starešin, premi-
nulih v zadnjih nekaj letih. Obiskali so 
preko 40 starešin in jim ob tej prilož-
nosti izročili darila, knjige, koledarje in 
spominke, ki so jih darovale družbe-
nopolitične in delovne organizacije 
občine Velenje, za kar se jim občinska 
konferenca iskreno zahvaljuje. 

Po vseh krajevnih organizacijah 
ZRVS velenjske občine so se te dni 

Rezervni vojaški starešine na obveznem predavanju v gasilskem domu v 
Titovem Velenju 

pričele priprave na tekmovanje in pre-
verjanje znanja s področja SLO in DS, 
ki jih bodo pripravili v krajevnih 
organizacijah. Najboljše ekipe s teh 

tekmovanj se bodo udeležile občin-
skega tekmovanja, ki bo sodilo med 
prireditve ob letošnjem občinskem 
prazniku. ~ B. M. 

Krajevna organizacija Z R V S Center - levi breg 

Poživiti delo aktivov 
Krajevna organizacija rezervnih 

vojaških starešin je ena večjih v 
občini Velenje, saj vključuje 146 
starešin. Organizirana je tako, da 
ima pet aktivov, kmalu pa jih bo 
šest, toliko, kolikor je v tej kra-
jevni skupnosti zaselkov. Aktivi 
naj bi se tesno povezali tudi z 
odbori socialistične zveze. 

V obdobju 1980—1984 so v tej 
krajevni organizaciji ZRVS v gla-
vnem uresničevali naloge iz pro-
grama občinske konference ZRVS. 
To so različna predavanja, pohodi, 
tekmovanja in podobno. Lastnih 
nalog iz svojega delovnega pro-
grama niso uspeli uresničiti zaradi 
premajhnega interesa in sodelo-
vanja članov. Mnogokrat je bila 
udeležba tako slaba, da načrtovane 
aktivnosti enostavno niso mogli iz-
vesti. S podobnimi težavami se si-
cer srečujejo v vseh mestnih kra-

DELAVCI ZAPOSLENI PRI SAMOSTOJNIH OBRTNIKIH 

Informativni d an 
Delavce, zaposlene pri samo-

stojnih obrtnikih občine Velenje 
obveščamo, da bo vsak prvi to-
rek v mesecu (če bo to dela prost 
dan pa naslednji torek v mesecu) 
informativni dan v zvezi z izob-
raževanjem delavcev, in sicer na 
občinskem svetu Zveze sindika-
tov Slovenije Velenje od 
12.00—16.00 ure. Teda dne bo 
na OS ZSS Velenje prisoten se-
kretar Sklada za izobraževanje 
delavcev na področju samostoj-
nega osebnega dela v celjski re-
giji Emil JANČAR, ki bo dajal 
informacije v zvezi z možnostjo 
izobraževanja delavcev, zapos-
lenih pri samostojnih obrtnikih 
oziroma sprejemal prošnje za 
izobraževanje ter urejal ostale 
zadeve v zvezi z izobraževanjem. 
To pomeni, da bodo lahko de-
lavci zadeve v '.vezi z izobraže-
vanjem urejali v Titovem Vele-
nju in ne več v Žalcu. 

Obveščanje 
Delavce, zaposlene pri samo-

stojnih obrtnikih, obveščamo, 
da je izšla 2. številka glasila 
»Delavec v samostojnem oseb-
nem delu«, ki je posebna iadaja 
Delavske enotnosti. 

Glasilo- prejemajo vse 
obratovalnice, in sicer najmanj 
dva izvoda. V glasilu je objav-
ljeno Neuradno prečiščeno be-
sedilo kolektivne pogodbe, v 
kateri so upoštevane v.se dose-
danje spremembe in dopolnitve. 
Nadalje je predstavljen sistem 
oblikovanja in delitve sredstev 
za osebne dohodke in -skupno 
porabo (regres za letni dopust, 
nagrade ob delovnih jubilejih, 
kolektivno zavarovanje delav-

cev, stroški za preventivno zd-
ravstveno varstvo delavcev, na-
grade delavcem ob odhodu v 
pokoj, namenska sredstva za 
izobraževanje in reševanje sta-
novanjskih potreb delavcev 
itd.). Objavljeni so tudi zneski 
najnižjih neto osebnih dohod-
kov delavcev od 1. januarja 1985 
dalje. Za normalno doseganje 
delovnih rezultatov (100 % nor-
ma) in 182 delovnih ur znaša 
najnižji neto OD 17.422,50 din. 
To velja za NK delavce, ki 
opravljajo najbolj enostavna 
dela. Toje bilo objavljeno tudi v 
1. številki revije Obrtnik, ki je 
izšla januatja 1985. 

Izvršni ^ odbor osnovne 
organizacije zveze sindikata de-
lavcev, zaposlenih pri samo-
stojnih obrtnikih občine Vele-
nje, je na seji, ki je bila 22. ja-
nuarja. med drugim obravnaval 
problematiko obveščanja de-
lavcev, zaposlenih pri samo-
stojnih obrtnikih. Sprejel je 
sklep, da še naprej pošiljamo 
Naš čas v obratovalnice, ker 
omogoča sprotno informiranje 
delavcev in tudi posredovanje 
raznih obvestil. Glasilo »Dela-
vec v samostojnem osebnem 
delu« pa bo predvidoma izha-
jalo enkrat mesečno, namenjeno 
pa je vsem delavcem, zaposle-
nim pri obrtnikih v Sloveniji. 
Obravnavalo bo širšo proble-
matiko delavcev in jih hkrati 
osveščalo s posredovanjem raz-
nih pojasnil in tolmačenjem 
določb iz kolektivne pogodbe in 
ostalih predpisov, ki urejajo de-
lovna razmerja in družbeno-
ekonomski položaj delavcev, 
zaposlenih v samostojnem 
osebnem delu. 

Delavce, zaposlene pri samo-
stojnih' obrtnikih tudi obvešča-
mo. da bodo v začetku marca 
prejeli v obratovalnice, iz kate-
rih ni bil nihče prisoten na letni 
seji osnovne organizacije zveze 
sindikata, kije bila 15. decembra 
1984. brošuro Delovna razmerja 
pri obrtnikih. Brošuro so pri-
pravili predstavniki Sodišča zd-
ruženega dela iz Celja. 

XXX 

Delavce-člane sindikata, pa 
obveščamo, da lahko koristijo še 
nekaj kart za kopanje v bazenu 
hotela Vesna v Topolšici. Zain-
teresirani lahko kupijo karte po 
ugodni ceni na Občinskem sin-
dikalnem svetu Velenje in sicer v 
ponedeljek, torek, četrtek in 
petek od 7.00 do 15.00 ure, ob 
sredah pa do 17.00 ure. 

Ogled svetovnega 

prvenstva v s m u č a r s k i h 

poletih 
Sklad za izobraževanje de-

lavcev. zaposlenih pri samo-
stojnih obrtnikih in osnovna 
organizacija zveze sindikatov 
delavcev zaposlenih pri samo-
stojnih obrtnikih občine Velenje 
bosta organizirala 16. marca 
ogled 8. svetovnega prvenstva v 
smučarskih skokih v Planici. 
Prevoz z avtobusom je brezpla-
čen. ostale stroške poravna vsak 
udeleženec sam. 

Odhod avtobusa bo ob 5.30 
izpred Rdeče dvorane v Titovem 
Velenju. 

Prijave sprejema Občinski 
svet Zveze sindikatov Slovenije 
Velenje, telefon 855-712. do 
vključno 8. marca 1985. Prijavite 
lahko tudi zakonskega tovariša. 

jevnih organizacijah ZRVS, zaradi 
česar je delo močno otežkočeno in 
delovni programi ostajajo le na 
papirju. Tudi streljanja s pištolo 
iani niso izvedli, ker jim manjka 
denarja. 

,,V bodoče si iskreno želimo, da 
bi se člani bolj redno in odgovorno 
udeleževali vseh aktivnosti, zlasti 
predavanj, ki so seveda obvezna. 
Poživiti želimo delo aktivov po 
vseh soseskah, saj smo prepričani, 
da je prav od tega odvisna 
uspešnost dela celotne krajevne or-
ganizacije. V aktivih naj bi se 
starešine srečevale, se med seboj 
bolj spoznali in ustvarili živ stik, ki 
je še kako potreben za uspešno de-
lo krajevne in občinske organiza-
cije ZRVS. Se vedno ugotavljamo, 
da se starešine premalo vključujejo 
v delo družbenopolitičnih or-
ganizacij in samoupravnih organov 
v kraju. Zlasti bi se morali 
vključevati v tista okolja, kjer lah-
ko s svojim znanjem in izkušnjami 
največ pomagajo. To je denimp 
pri izdelavi varnostnih in ob-
rambnih načrtov ter pri drugih na-
logah s področja ŠLO in DS," 
nam je povedal Ludvik Onuk, se-
kretar KO ZRVS Center-levi breg. 

Izvršni odbor S Š G Z 

0 lanskem delu 

Ludvik Onuk, sekretar KO ZRVS 
Center-levi breg 

V petek, 1. marca, bodo imeli v 
tej krajevni organizaciji program-
sko-volilno konferenco. Na njej 
bodo spregovorili o_delovnem pro-
gramu za to in prihodnje ob-
dobje, izvolili nove"člane predsed-
stva in vodstva aktivov in opravili 
že omenjeno reorganizacijo akti-
vov. 

B. Mugerle 

titovo 
t.'ien|C 

turizem 
gostinstvo 
propaganda 

PA<A tozd gostinstvo 
Titovo Velenje, Rudarska 1 

Hotel P A K A - R E S T A V R A C I J A 

Vabi svoje goste na 

DNEVE RIBJIH JEDI 
« 

od 8. do 16. marca 1985, vsak dan od 12.00 ure 

dalje 

Izbirali boste lahko med: 

— orado 
— brancinom 
— morskim listom 

— šargi 
— mormori 

Ponudili pa vam bomo tudi: škampe, školjke, lignje. 

8. in 9. marca ter 15. in 16. marca vas bo od 

20.00 ure dalje zabaval ansambel „ O D M E V " . 

Rezervacije sprejema po telefonu recepcija hotela 
Paka na številko: 853-351. 

V S E M Ž E N A M I S K R E N O Č E S T I T A M O O B 
8. M A R C U - D N E V U Ž E N A I N S E P R I P O R O -
Č A M O Z A O B I S K . 

Jutri se bodo sestali člani Izvr-
šilnega odbora Savinjsko-Šaleške 
gospodarske zbornice. Obravna-
vali bodo poročilo o delu SŠGZ v 
lanskem letu. predlog Program-
skih usmeritev za deloanje v le-
tošnjem letu. predlog finančnega 
načrta in predlog o vključitvi 
Ljubljanske banke. Temeljne 
banke Velenje v LB SB Celje ter 
obravnavali predloge za volitve in 
imenovanja ter razrešitve. O seji 
bomo poročali v prihodnji številki 
Našega časa. 

0 K Z S M S Velenje 

Zanimiv seminar 
Med aktivnostmi, ki so si jih za 

letošnje leto zadali na občinski 
konferenci ZSMS Velenje je bila 
tudi organizacija seminarja za 
funkcionarje OK ZSMS. Ta se-
minar so enkrat že preložili, sedaj 
pa so ga (v soboto) pripravili v 
domu družbenopolitičnih or-
ganizacij na Konovem. 

Seminarja seje udeležilo okoli 
60 mladih iz osnovnih organizacij, 
na njem pa so spregovorili o delu 
mladih v družbenih organizacijah 
in društvih, o pripravi družabnega 
življenja, pa o mladinskem pre-
stopništvu ter o aktualnih doga-
janjih v občini in o trenutnih na-
logah mladinske organizacije. 

Predavanja so bila dobro pri-
pravljena. tako da so mladi izve-
deli marsikaj zanimivega, obe-
nem pa so dobili tudi ideje in na-
potke za svoje uspešnejše in lažje 
delo v mladinski organizaciji. Žal 
se je tudi tokrat pokazalo, da od 
besed težko prehajamo k deja-
njem in da je mladinska 
organizacija še vedno nekako 
porinjena na stranski tir. saj se 
nekaterim vabljenim in predava-
teljem, kljub dogovoru, seminarja 
ni zdelo vredno udeležiti. Mla-
dinci so bili še posebej prizadeti, 
ker se seminarja niso udeležili tudi 
njihovi republiški funkcionarji. 

Šoštanj 

Sprejem za invalidke 
Društvo invalidov občine Ve-

lenje bo tudi letos v počastitev 
dneva žena organiziralo že tradi-
cionalno srečanje invalidnih žena. 
Zanimivo je. da se vsako leto 
spomnijo in povabijo tudi tiste 
žene. ki na svojih domovih negu-
jejo in skrbijo za težko prizadete 
invalidne svojce.. 

Letošnje srečanje oziroma 
sprejem bo v ponedeljek 4. marca 
ob 15.30 uri v Domu kulture v 
Šoštanju. Ob tej priliki bodo pri-
pravili tudi kulturni program. 
Hkrati bodo vse prisotne invalid-
ke obdarili še s skromnimi darili. 

Tako se Društvo invalidov 
občine Velenje, ki združuje že 
preko 2500 članov, vsako leto ob 
dnevu žena oddolži tudi svojim 
članicam invalidkam, kar je vse-
kakor vredno vse pohvale in pri-
znanja. 

V. K. 

Š o š t a n j 

Zborovanje 
ivokojencev 

Društvo upokojencev Šoštanj, 
ki združuje preko 900 članov iz 
mesta in okolice, bo imelo v ne-
deljo 3. marca redno letno kon-
ferenco. 

Zborovanje upokojencev se bo 
pričelo ob 9. uri v dvorani Kra-
jevne skupnosti Šoštanj. Poročilo 
o vsestranski in pestri dejavnosti 
društva" bo podal njegov pred-
sednik Vmko Zabret. Hkrati bodo 
delegati obravnavali- tudi za-
ključni račun KLUBA društva 
ODL ajjcacct OD .razna druga 
vprašanja, ki se nanašajo na delo 
društva v preteklem letu. Sprejeli 
pa bodo tudi finančni plan in 
program dela za leto 1985. (v. K.) 

»NAŠ ČAS, glasilo Sociali-
stične zveze delovnega ljudstva, 
izdaja Center za informiranje, 
propagando in založništvo, ce-
sta Františka Foita 10. 

»NAŠ ČAS« je bil ustano-
vljen l.maja 1965; od 1. januar-
ja 1973 je izhajal kol štirinajst-
dnevnik ^Šaleški rudar«, kot 

tednik pa izhaja »Naš čas« od 1 ' 
.narca 1973. 

Uredništvo: Stane Vovk -
odgovorni urednik (direktor ii 
glavni urednik), Bogdan Mu-
gerle, Janez Plesnik, Tatjana 
Podgoršek. Boris Zakošek, Mi-
ra Zakošek in Milena Krstič-
Planinc (novinarji). 

Izhaja ob četrtkih. 
Sedež uredništva in uprave: 

Titovo Velenje, cesta Františka 
Foita 10. telefon (063) 853^51, 
854-761. 855-450. 856-955. Br-
zojavni naslov: Informativni 
center Velenje. 

Cena posameznega izvoda je 
25 dinarjev. Letna naročnina z. 

.idividualne naročnike je 120C' 
dinarjev (na mesec 100 dinar-
jevj. za tujino 2550 din. 

Žiro račun pri SDK. podruž-
nica Titovo Velenje, številka 
52800-603-38482. 

Grafična priprava, korektu-
re. tisk in odprema: ČGP Večer 
Maribor. 

Nenaročenih rokopisov in 
fotografij ne vračamo. 

Za »Naš čas« se po mne-
nju sekretariata -za infor-
macije izvršnega sveta Skupšči-
ne SR Slovenije, številka 421-
1/72 od 8. februarja 1974 ne 
plačuje temeljni davek od pro-

• meta proizvodov. , 
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Krajevna organizacija Rdečega križa Šoštanj 

V prihodnje še pestrejše 
delo 

1017 članska krajevna organiza-
cija Rdečega križa Šoštanj si pri-
zadeva kar najbolj približati svojo 
dejavnost občanom oziroma ti-
stim, ki jo potrebujejo. 

Ivan Medved 

Bolj ali manj jim to tudi uspeva. 
Lepe uspehe beleži ta krajevna 
organizacija Rdečega križa pri 
krvodajalstvu. Njihovi mladi člani 
so marljivi zlasti na raznih zbiral-
nih akcijah, od papirja, obutve, 
posteljnine. ,,Skrb za starejše kra-
jane, invalide je sicer naša pred-
nostna naloga, žal pa smo se v ak-
ciji republiškega odbora Rdečega 
križa Slovenije slabo odrezali prav 
pri nudenju sosedske pomoči. Na-
šim krajanom smo poslali okrog 

150 vprašalnikov in z njimi posku-
šali ugotoviti, kdo potrebuje našo 
pomoč. Odziv je bil zelo skromen, 
saj se je zanjo odločilo le 10 kraja-
nov. Ko pa smo akcijo začeli izva-
jati, je bil osip še večji. Morda sta-
rejši krajani niso zaupali mladim 
članom. Kot vse kaže, na našem 
področju nimamo socialno ogro-
ženih, niti pomoči potrebnih 
ljudi," je opravičil skromne rezul-
tate v republiški akciji nudenja 
sosedske pomoči predsednik 
šoštanjske humanitarne krajevne 
organizacije Ivan Medved in 
nadaljeval: ,.Zavedamo se, da je 
to dejavnost treba razvijati, zato se 
bomo v letošnjem letu lotili te ak-
cije kako drugače." 

Da delo dobro poteka, skrbi 14 
uličnih poverjenikov in 13 članov 
odbora. Letos bodo poleg že 
ustaljenih nalog, organiziranje 
raznih zbiralnih akcij, krvodajal-
skilv nudenje pomoči ostarelim, 
bolnim in invalidom, v začetku 
leta so pripravili srečanje starejših 
krajanov, poskušali ,,spraviti v 
življenje" aktiv mladih, ki so ga 
ustanovili preteklo leto. Pripravili 
bodo še zdravstvena predavanja. 
Lani so ta odlično uspela. ,,Nalog, 
tudi tistih majhnih, imamo člani 
krajevne organizacije Rdečega 
križa Šoštanj mnogo. Prepričan 
sem, da jih bomo v celoti 
uresničili. Z novimi nalogami in 
akcijami pa bj radi našo dejavnost 
popestrili in privabili v naše vrste 
predvsem mlade." 

IZ DELA INŠPEKCIJSKIH SLUŽB • IZ DE r 

Veterinarska inšpekcija 

Steklina še vedno tudi na našem 
območju 

Veterinarska inšpekcija Velenje 
je organizirana medobčinsko, in 
sicer za občini Velenje in Mozirje. 

V preteklem letu je inšpektor te-
koče spremljal in nadziral izvaja-
nje. vseh preverttivnih ukrepov za 
varstvo živali pred kužnimi bolez-
nimi. Tako je lahko sproti ukrepal 
pri ugotovljenih pomanjkljivostih. 
Večjih množičnih nalezljivih bo-
lezni pri živalih ni bilo, naše ob-
močje pa je zajel ponoven val 
stekline. Bolezen so opazili pred-
vsem pri lisicah, v enem primeru 
pa je obolelo tudi govedo. Inšpek-
cija in veterinarska služba sta 
sproti spremljali širjenje bolezni 
ter ugotavljali kakšni so bili stiki 
obolelih živali z zdravimi in tudi z 
ljudmi ter talto preventivno pre-
prečevali širjenje bolezni. 

Problem je v lanskem letu 
povzročila tudi pršičavost čebel. 
Okuženo območje je bilo sanirano, 
uspeh tega posega pa bodo ugota-
vljali v mesecu marcu. 

Inšpektor je nadzoroval tudi 
zdravstveno neoporečnost krmil. 
Pri tem ni biLo ugotovljeno po-
manjkljivosti, v nekaterih primerih 
pa je opazen padec proizvodnje 
zaradi biološko neustreznih sesta-
vin v krmilih, kar pa je težko do-
kazati. 

Pomembna naloga je tudi nad-
zor nad proizvodnjo in prometom 

Rečica ob Savinji 

Dobro delo Rdečega križa 
Med tiste organizacije Rdečega 

križa v Gornji Savinjski dolini, ki 
so se v preteklem letu najbolj izka-
zale s svojim delom, zagotovo sodi 
tudi osnovna organizacija z Rečice 
ob Savinji. Res je, da vseh načrto-
vanih nalog niso uresničili, res pa 
je tudi, da so delovni program med 
letom precej razširili in popestrili. 
Pri tem velja posebej omeniti dva 
sejma rabljenih oblačil, obutve in 
opreme, ki so jih pripravili po-
mladi in jeseni. To sta bila prva 
sejma te vrste v mozirski občini in 
sta kljub nekaterim pomislekom in 
neizkušenosti organizatorjev lepo 
uspela. V prihodnje bodo ponudbo 

še razširili, obisk in ponudba na 
zadnjem sejmu pa potrjujeta, da 
so ubrali pravo po. Pri organizaciji 
so bili članom osnovne organiza-
cije Rdečega križa v veliko pomoč 
predstavniki socialistične zveze, 
društva prijateljev mladine in 
Modne konfekcije Elkroj, zato si 
takšnega sodelovanja seveda želijo 
tudi v bodoče. 

Razveseljivo je zlasti dejstvo, da 
se je število članov v lanskem letu 
precej povečalo, kar velja tudi za 
krvodajalce, predvsem pa je po-
membno, da se je v vrste Rdečega 
križa na Rečici ob Savinji vključilo 

veliko mladih. Lani so prav tako 
zbrali precej rabljenih oblačil in 
obutve, precej pozornosti pa 
namenili tudi socialnim proble-
mom, čeprav je seveda res, da 
nanje lahko samo opozarjajo, ne 
morejo pa jih reševati. V prihod-
nje se bodo še bolj povezali z 
zdravstvenimi in socialnimi 
službami ter skupno poskrbeli za 
nove izobraževalne oblike. Oživiti 
želijo tudi sosedsko pomoč, ki 
doslej žal ni delovala, obenem pa 
so prepričani, da se bodo čez leto 
dni lahko pohvalili z novimi 
uspehi. 

0 vpisu ter informativnih dnevih na 
srednjih, višjih in visokih šolah 

Za osmošolce in prvo generacijo 
srednje usmerjenega izobraževanja, ki 
sedaj končujejo četrti letnik, je pred 
vrati pomembna, pravzaprav življen-
jska odločitev, kam in kako naprej. 
Mreža šol, ki je bila sprejeta januarja 
letos, prinaša nekatere novosti na tem 
področju. 

Na šolskem centru v Titovem Vele-
nju se bodo lahko osmošolci v šolskem 
letu 1985/86 vpisali v dva oddelka 
družboslovno-jezikovne usmeritve, v 
oddelek naravoslovno-matematične 
usmeritve. tri oddelke elektroenerge-
tike. v dva oddelka računalništva, v 
skrajšan program kovinar-strojnik, 
šest oddelkov srednjega programa in v 
prav toliko oddelkov rudarske 
usmeritve. Naši osmošolci se bodo 
poleg tega lahko vpisali še v programe 
na šolskih centrih v Slovenj Gradcu pri 
Celju. Namere letošnjih osmošolcev 
kažejo, da se li odločajo za mnogo 
programov oziroma usmeritev in se vse 
bolj prilagajajo potrebam združenega 
dela. Tako seje za rudarsko usmeritev 
v tem šolskem letu odločilo precej več 
učencev kot pretekla leta. prav tako 
za. kovinarsko, elektroniko in računal-
ništvo. Zev prvem rokuje več namerše 
za naravoslovno-matematično in 
družboslovno-jezikovno usmeritev. 
Namere pa presegajo možnosti vpisa v 
tekstilni usmeritvi v drugem šolskem 
centru, zlasti za program konfekcio-
nar. Iz občine bi rado nadaljevalo 
izobraževanje v tej usmeritvi kar 61 
učenk. »Potrebe združenega dela ve-
lenjske občine so največje v programih 
rudarstva, kovinarstva in energetike. 
Čeprav seje letos vanje vpisalo precej 
več otrok kot pretekla leta. bi se jih 
lahko zanje odločilo še več.« je pove-
dala vodja poklicnega usmerjanja in 
štipendiranja na skupnosti za zapos-
lovanje občine Velenje Joža Seme. 

Razpis vpisa v srednje usmerjeno 
izobraževanjeje bil objavljen v Delu in 
Ljubljanskem dnevniku pred dvema 
dnevoma, včeraj pa razpis vpisa za 
višje in visoke šole. Čez približno teden 
dni bo objavljen še razpis kadrovskih 
štipendij za šolsko leto 1985/86 in 

kmalu zatem še razpis štipendij iz 
združenih sredstev ter štipendij Tito-
vega sklada. 

Rok za prijavo v srednjeusmerjeno 
izobraževanje oziroma visoke in višje 
šole je mesec dni od dneva objave ra-
pisa vpisa. Prijave za vpis v prvi letnik 
izpolnijo vsi. ki se nameravajo v šol-
skem letu 1985/86 vpisati v prvi letnik 
srednjeusmerjenega izobraževanja na 
obrazcu DZS 1.20. Dobijo ga v vsaki 
knjigarni. Kandidati lahko izpolnijo le 
eno prijavnico. Srednje šole bodo te 
sprejemale le do 26. marca letos.« Prav 
bi bilo. da bi se učenci odločili in oddali 
prijavnice do 20. marca na osnovni 
šoli. ki jo obiskujejo ali na srednješol-
ski center, da bi od tega dne pa do 20. 
aprila našolah pregledali kateri pro-
grami so polni, v katerih je morda 
premalo ali preveč učencev.« Po 26. 
aprilu (najdlje do 31. avgusta) bodo 
lahko učenci prenesli prijave le na tiste 
šole. kjer število kandidatov bistveno 
ne bo presegalo z razpisom predvide-
nega števila učencev. Če bo morda v 
kakšen program vpisanih preveč 
učencev, bodo šle v soglasju s pristojno 
izobraževalno skupnostjo sprejele 
sklepe o omejitvi vpisa in določile 
merila, kriterije in postopke za izbiro 
kandidatov ter s tem seznanile učence 
najkasneje do 1. junija. Na srednje 
šole. kjer bo vpis omejen, se bodo po 
sprejetju sklepa o omejitvi vpisa lahko 
prijavili za vpis oziroma za izbiro po 
posebnem postopku kandidati pravo-
časno prijavljeni za vpis na drugi 
srednji šoli. Najkasneje tri dni pred 
izvedbo postopka za izbiro kandidatov 
pa morajo oddati prijavo z dokazilom 
o predhodni prijavi. Do 10. julija bodo 
vsi bodoči srednješolci obveščeni ali 
izpolnjujejo pogoje za vpis oziroma do 
kdaj jih morajo izpolnili. Kandidati, ki 
ne bodo izpolnjevali vpisnih pogojev 
ali morda niso bili izbrani zaradi 
omejitve vpisa, pa tudi tisti. ki .se še niso 
nikjer prijavili, bodo lahko odali pri-
javnico le na tisto srednjo šolo. ki bo 
imela še prosta mesta za vpis. Srednje 
šole. ki ne bodo imele dovolj prijav za 
vpi-,. bodo podaljšale rok za spreje-

mleka. Inšpektor opozarja na ne-
gativne premike pri mikrobiološki 
kakovosti mleka. Do tega je prišlo 
predvsem zaradi razširjanja strojne 
molže in ob tem neprimernega hi-
giensko tehničnega vzdrževanja 
molznih naprav in prostorov za re-
jo živali. Določen odstotek nepri-. 
mernega mleka pa je povzročilo 
kronično vnetje vimenov pri posa-
meznih molznicah. Ta pomanjklji-
vost je v glavnem odpravljena, več 
težav pa bo pri zagotovitvi primer-
ne higienske ureditve prostorov in 
naprav za pridobivanje mleka, saj 
je ta problem v glavnem prisoten 
pri rejcih manjšega števila živali in 
bodo zato ukrepi, kot poudarja 
veterinarski inšpektor, ustvarili 
določene socialne probleme. 

Na svečanosti v Paki so lovci položili venec k spomeniku slavne XIV. 
divizije 

Lovska družina Velenje 

Za pokal XIV. divizije 
Lovska družina Velenje je pripravila 

. preteklo nedeljo tradicionalno tekmo-
vanje za prehodni pokal XIV. divizije. 

Gozdarska inšpekcija 

Nedovoljen promet z lesom 
uspešneje preprečevati 

manje prijav najdlje do 31. avgusta. Na 
informativnih dnevih, ti bodo 8. in 9. 
marca letos, se bodo bodoči srednje-
šolci in visokošolci seznanili z mož-
nostmi in pogojih vpisa v posamezne 
srednješolske in visokošolske centre. 
Prav bi bilo. da bi na informativnih 
dnevih bili tudi predstavniki združe-
nega dela. ki bi bodoče srednješolce 
seznanili s svoje potrebami, možnosti 
zaposlitve in drugimi pogoji, ki jih 
nudijo učencem, če se vpišejo v njihove 
programe. 

Za visokošolski oziroma višješolski 
študij veljajo enaki vpisni pogoji. Čas 
vpisa je tudi za te od 1. do 31. marca. Po 
tem času lahko oddajajo bodoči štu-
denti prijavnico na šole. ki še niso 
presegle po razpisu predvidenega šte-
vila. Bistvena novost, ki jo v tem letu 
pri naša mreža šolje. da lahko kandidat 
odda le eno prijavnico na višjo oziroma 
visoko šolo; v preteklih letih jih je 
namreč smel oddati več. Po 2. juniju, 
ko bodo že sprejeti sklepi o morebitni 
omejitvi vpisa, učenec ne dvigne svoje 
prijave na šoli. kjer se je najprej pri-
javil. ampak izpolni še eno prijavnico, 
na kateri šola. kjer seje najprej prijavil, 
potrdi prijavo v roku. Potrjeno prijavo 
mora oddati bodoči študent nakjas-
neje tri dni pred začetkom postopka za 
izbiro kandidatov na šoli. kjer bo po-
skusil opraviti sprejemni postopek. 

Srednješolci, ki so bili med razpisom 
vpisa v vojski, pa se bodo lahko vpisali 
na višje oziroma visoke šole po starem. 

Enaki postopki in roki za prijavlje-
nje na razpis in za vpis veljajo tudi ta 
študij ob delu oziroma iz dela. Skup-
nost za zaposlovanje bo za takšne štu-
dente organizrala posebne informa-
tivne dneve, in sicer od 10. marca na-
prej vsako sredo od 7. do 17. ure. kjer 
bodo lahko dvignili prijavnico za vpis 
in dobili vse potrebne informacije. 
Morda ne bo odveč opozorilo, bodo-
čim študentom, da dobro pregledajo 
razpis vpisa za višje in visoke šole. saj je 
prišlo v tem šolskem letu do mnogih 
novosti in sprememb ter priprave no-
vih programov. 

Zaradi neurejenih razmer na na-
šem trgu je nedovoljen promet z 
lesom za marsikakšnega gozdnega 
posestnika že vrsto let zelo mam-
ljiv vir dodatnega zaslužka. Goz-
darska inšpekcija se sicer trudi, da 
bi takšne kršitve, skupaj z drugimi 
činitelji, kar najbolj uspešno ugo-
tovila ali preprečila, vendar pa ji 
to vedno ne uspeva tako, kot bi si 
želela. 

V preteklem letu je tako gozdar-
ski inšpektor opravil več kontrol 
obrtnih iij zasebnih žag. Pri tem je 
ugotovil, da na obrtnih žagah krši-
tev določil zakona o gozdovih 
pravzaprav ni, je pa sorazmerno 
veliko kršitev tega zakona na za-
sebnih kmečkih žagah. Zato oce-
njuje, da se je nedovoljen promet z 
lesom v lanskem letu nekoliko po-
večal, k čemur je precej pripomo-
glo cenovno nesorazmerje med ob-
lim in žaganim lesom pa tudi pa-
danje osebnega standarda. Nedo-
voljen promet je olajšal ,,vetro-
lom", ki je v mesecu februarju 
lansko leto močno prizadel več 
gozdnih površin. Opravljena je bi-
la namreč pomanjkljiva evidenca, 
kontrola ni bila zadostna, težave 
pa je povzročilo tudi nedosledno 
spremljanje sanacije prizadetih se-
čišč. Tako je bil seveda omogočen 
precejšen nekontroliran promet z 
gozdnimi sortimenti. 

Čeprav je bilo delo gozdarske 
inšpekcije na področju prometa z 
lesom usmerjeno na preventivno 
delovanje, pa je bilo v mnogih pri-
merih potrebno ukrepati po kazen-

skih določilih zakona o gozdovih. 
V ugotovitvenih postopkih je goz-
darska inšpekcija obravnavala 
okoli 1900 kub. m oblega lesa, 
izdane pa so bile tudi tri upravne 
odločbe za odkazilo in posek lesa 
za okoli 1500 kub. m. 

Prekrški, ki jih je inšpekcija 
ugotovila so bili predvsem nedovo-
ljeno prilaščanje lesa za domačo 
uporabo, žaganje nežigosanega le-
sa, nedovoljena prodaja ali nakup 
lesa ter v manjši meri tudi nedovo-
ljen posek lesa. Prav pri nedovo-
ljenem poseku pa inšpektor meni, 
da ugotovitve niso realne, ker je 
pomanjkljiva tudi kontrola, kar pa 
je predvsem naloga operativnega 
gozdarskega osebja. 

Lovci so se najprej zbrali v Paki pri 
Titovem Velenju na krajši slovesnosti. 
Na lovskem domu v Lokah so naio 
poslušali zelo zanimivo pripovedova-
nje o bojih XIV. divizije na Štajerskem. 
O njih je vsem udeležencem sprego-
voril njen borec Franci Strle, kije kot 
16 letni fant odšel v partizane in bil 
borec XIV. divizije do konca vojne. 
Franci Strle je napisal tudi knjigo o 
zaključnih bojih legendarne divizije na 
Koroškem, sedaj pa piše obširno 
kroniko Tomšičeve brigade. Ob koncu 
pripovedovanja so vsi udeleženci me-
nili. da je takšna predavanja o NOB 
treba organizirati tudi v prihodnje. 

V tekmovalnem delu v streljanju na 
glinaste golobe je sodelovalo 9 ekip. 
Zmagali so strelci lovske družine Škale 
(Janez Blažič, Vlado Vrabič. Peter Si-
lovšek) s 27 nastreljanimi golobi, le dva 
manj so nastreljali strelci lovske 
družine Velenje (Jože Kvartič, Ivan 
Meh. Franc Avberšek), 23 golobov pa 
so imeli tretjeuvrščeni strelci lovske 
družine Smrekovec (Božo Podpečan. 
Jože Koželj. Kari Vajthauzer). 

Prehodni pokai XIV. divizije, pri-
spevale so ga družbenopolitične 
organizacije občine Velenje, in pokale 
zmagovalnim ekipam, ki jih je pri-
speval pokrovitelj tekmovanja izvršni 
svet skupščine občine Velenje, je 
zmagovalnim ekipam podelil Franci 
Strle. 

Iz proizvodnje 

POGOVOR NA DELOVNEM MESTU • POGOVOR NA DELOVNEM 

Ivan Maze iz Efe 

Zaradi iztrošenosti so okvare vse pogostejše 
Ivan Maze je prišel v delovno 

organizacijo Elektrofiltrski 
elementi leta 1970 in najprej 
opravljal težaška dela. Z željo, 
da bi pri delu napredoval, se je 
vpisal v šolo ter se izučil za 
ključavničarja. S tem je dobil 
mesto v delavnici, postal vzdr-
ževalec strojev, največ dela na 
avtomatiki in toplotni podposla-
ji, obenem pa je tudi skupinovo-
dja v delavnici. 

Danes je v tej delovni or-
ganizaciji enajst vzdrževalcev, 
včasih pa jih je bilo le pet, kar 
pomeni, da je za vzdrževalce 
vsak dan več dela, ker so stroji 
že močno iztrošeni in ok-
vare vse pogostejše. Težave so 
tudi v tem, da primanjkuje delov 
za stroje, zato se morajo veliko-
krat znajti kakor vedo in znajo. 
Zahtevnejša dela jim opravijo 
tudi v drugih Rekovih delovnih 
organizacijah, da stroji ne stojijo 
in je proizvodnja čim manj mo-
tena. 

,,Z delom, ki ga op:avljam v 
dopoldanskem času, v nujnih 
primerih pa tudi popoldne in po-
noči, sem v glavnem zadovoljen. 
Dela je zaraai starih strojev iz 

dneva v dan več, nekaj okvar pa 
nastane tudi zaradi malomarnega 
odnosa do delovnih sredstev, 
zlasti čiščenju in mazanju bi mo-
rali nameniti več pozornosti. 
Menim, da bi morali strojniki 
imeti več znanja o strojih, da bi 

,,Tudi doma razmišljam o lem, 
kako bi najhitreje odpravil okva-
ro na stroju," nravi Ivan Maze 

manjša in manj zahtevna dela 
lahko opravili sami, ne pa čakali 

na vzdrževalce. S tem bi bilo 
zagotovo tudi manj izpadov 
proizvodnje. Delo vzdrževalcev 
bi bilo bolj uspešno tudi, če bi 
imeli kartice in na njih vpisane 
vse rezervne dete, ki jih imamo 
na zalogi v skladišču. Mnogokrat 
se nam namreč zgodi, da stroj 
razstavimo, potem pa ugotovi-
mo, da rezervnega dela nimamo. 
Seveda vzdrževanje strojev tudi 
ni poceni, zlasti ob dejstvu, da 
vse težje dobimo potrebne rezer-
vne dele. Žal za nove stroje ni 
denarja in nam torej ostane le 
,.zdravljenje" starih. 

Ob vsem tem me skrbi, kakšna 
bo naša prihodnost, če vemo, da 
je tudi gradbeništvo v težkem 
položaju. Lahko se nafti zgodi, 
da bodo lepega dne naši proizvo-
di ostali neprodani na dvorišču. 
Tega pa se vsi najbolj bojimo." 

Na koncu naj še zapišemo, da 
se Ivan Mazre v prostem času 
ukvarja s tapiserijo, po napor-
nem delu se najraje sprosti na vr-
tu, zelo pa si želi zgraditi lasten 
dom." 

B. Mugerle 
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Na spoznavnem dnevu v Gorenju 

Krajevna skupnost Gaberke 

Na prednostni listi predvsem komunalna vprašanja 
V krajevnih skupnostih naše ob-

čine ,,vre kot v panju". Le še sla-
ba dva meseca je od dneva, ko se 
bodo krajani na referendumu 
odločali ZA ponovno uvedbo 
samoprispevka. Do takrat pa je 
namreč treba še narediti to in o-
no, krajane temeljito seznaniti s 
programi četrtega samoprispevka. 
To pa zahteva mnogo dela. 
V krajevni skupnosti Gaberke so 

pravzaprav 2e v drugi fazi priprav 
na to veliko in pomembno akcijo. 
S programom in nujnostjo takšne-
ga zbiranja denarja so se krajani 
seznanili že na decembrskem zboru 
krajanov. ,,Vsi so menili, da samo 
samoprispevek zagotavlja razvoj in 
napredek. Ne razmišljamo o tem, 
kaj bi bilo, če referendum ne bi 
uspel. Akcijo smo dobro zastavili, 
zato si od skrbnih priprav nanjo 
tudi veliko obetamo. Naši krajani 

dobro vedo, da bodo le z glasova-
njem ZA samoprispevek zagotovili 
uresničevanje svojih potreb. Na 
pomoč od drugih pa v teh časih ne 
moremo računati. Kolikor denarja 

Za boljši jutri 
bomo zbrali sami, toliko bomo 
lahko tudi naredili," so dejali v en 
glas naši sogovorniki predsednik 
sveta krajevne skupnosti Gaberke 
Anton Plešnik, predsednik krajev-
ne konference SZDL Jože Jan ter 
predsednik skupščine te krajevne 
skupnosti Andrej Heindl. 

Kako bodo Gabrčani sestavili 
delovni program in katere naloge 
zapisali na prednostno listo, si ne 
delajo preglavic, saj imajo potreb, 
zlasti na komunalnem področju, 

zelo veliko. ,,Vprašanj je to-
liko, da jih samo z zagotovlje-
nimi sredstvi ne bomo mogli re-
šiti." Z zbranimi referendumskimi 
sredstvi naj bi v naslednjih petih 
letih krajani Gaberk modernizirali 
predvsem krajevne ceste v dolžini 
1300 metrov, razširili PTT omrežje 
obnovili mostove čez Velunjo, 
postavili štiri avtobusna postajali-
šča, del denarja pa bodo namenili 
še za manjša vidrževalna dela pri 
domu družbenopolitičnih orga-
nizacij ter za opremo večnamenske 
dvorane novega gasilskega doma. 

Urediti pa bi morali še del kanali-
zacije in športno igrišče." Vse pre-
več so bile vaške krajevne skupno-
sti prepuščene samemu sebi. Za 
svojo dejavnost so prejemale pre-
malo denarja. Zato je kar prav, da 
bo četrti samoprispevek krajevni. 
Tako bomo imeli boljši pregled 

nad zbranim in porabljenim 
denarjem. Gaberčani bomo gotovo 
20. aprila glasovali ZA samo-
prispevek in si tako zagotovili 
nadaljni razvoj." 

Naloge iz iztekajočega samo-
prispevka so v glavnem uresničili. 
Dolg iz preteklih let, dokončanje 
večnamenskega športnega igrišča, 
manjša vzdrževalna dela pri domu 
družbenopolitičnih organizacij ter 
ureditev kanalizacije, bodo uresni-
čili najprej. Denar za naštete nalo-
ge imajo že zbran. Kot pravijo, jih 
je samo prehitel čas. ,,Referendum 
je v današnjih časih resnično pot-
reben. Gotovo ne bi imeli vsega te-
ga kar imamo, če ne bi tako zbirali 
denarja že prej. Složni in enotni 
smo bili vse doslej. Tako enotni 
bomo gotovo tudi v tej akciji," so 
ob koncu poudarili naši sogovor-
niki. 
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KS Šmartno Titovo Velenje 

Dolgo že razmišljajo o kabelski televiziji 
,,V naši krajevni skup-

nosti vodimo v tem času ak-
tivnosti za sprejem celotnega 
srednjeročnega programa oziroma 
aktivnosti, v katerih ocenjujemo 
prehojeno pot sedanjega obdobja 
in načrtujemo za naprej. Vse 
ugotovitve iz dosedanjih sestankov 
kažejo, da brez 4. samoprispevka 
oziroma tega vira sredstev ne bo 
šlo," pravi Karel Seme, predsednik 
krajevne konference SZDL 
Šmartno v Titovem Velenju. 

Prejšnji teden so bili tudi v tej 
krajevni skupnosti zbori krajanov, 
na katerih so ocenili, da je nujno 
potrebno zgraditi novo osnovno 
šolo in ,,menimo, da je treba 

zgraditi predvsem v mestnih 
krajevnih skupnostih solidarnost 
in pravi odnos do primestnih ali 
vaških krajevnih skupnosti, zato 
podpiramo predlog, da namenimo 
10 % sredstev za program tistih 
osnovnih zadev, ki jih morajo 
zgraditi te krajevne skupnosti." 

Ze vrsto let imajo v tej krajevni 
skupnosti probleme s TV spreje-
mom. Ta je bil ponekod tako 
onemogočen, da so nekateri kraja-
ni, nekaj jih je, praktično morali 
odpovedati naročnino. Zato v tej 
krajevni skupnosti že nekaj časa 
razmišljajo o kabelski televiziji. 
Njihovim željam pa so se priklju-
čile še želja drugih krajevnih 

skupnosti, najprej Konovo, pa KS 
Edvarda Kar delja . . . ,,Vsekakor 
pa je vsaka naložba cenejša, če v 
njej sodeluje več ljudi in nesmisel-
no je, da bi vsaka krajevna skup-
nost gradila zase, ker je kabelska 
televizija skupnega pomena," pra-
vi predsednik krajevne konference. 

Kabelska televizija je sedaj, kot 
vemo, našla mesto v skupnem 
programu mestnih krajevnih 
skupnosti. 

V krajevni skupnosti Šmartno 
pa si želijo s tem samoprispevkom 
urediti ceste, saj je na tistih cestah, 
po katerih poteka dvosmerni pro-
met, ogrožena varnost pešcev. 

,,Zato smo sklenili, da bomo 
odpravili predvsem tista ozka grla, 
kjer se pojavljajo navečji proble-
mi in mislim, da moramo prav tu 
zelo hitro ukrepati zato, da bo to 
ukrepanje še pravočasno." 

Naslednja težava, ki se pojavlja 
v tej krajevni skupnosti, pa so peš 
poti. Ko so gradili nov dom kraja-
nov so odvzeli otroško igrišče, zato 
načrtujejo, da bi zgradili nova 
igrišča, v program pa so vključili 
tudi nekaj drugih manjših stvari, 
recimo ureditev prostorov za ak-
tiven odmor vseh krajanov, ne sa-
mo najmlajših, kjer bodo, kot 
pravijo, nabirali nove moči za 
ustvarjanje še večjega dohodka. 

KS Edvarda Kardelja 

Pomembne naloge 
Krajevna skupnost Edvarda 

Kardelja je še tako mlada krajevna 
skupnost, da doslej še niso imeli 
lastnega referendumskega progra-
ma, pa vendar so nekaj sredstev, 
ki smo jih v tem srednjeročnem 
obdobju zbirali občani občine Ve-
lenje s samoprispevkom, že ko-
ristili. S tem denarjem so uredili 
kanalizacijo na bodočem otroškem 
igrišču — med pošto in reko Pako. 

Dela pri izgradnji novega otro-
škega igrišča bodo nadaljevali v 
pomladanskih mesecih, takoj ko 
jim bodo to omogočile vremenske 
razmere. Igrala jim je kupila 
občinska skupnost otroškega var-
stva, vendar pa jim bo denaija za 
dokončno uresničitev te naloge 
zmanjkalo. 

Prav zato so si tudi v re-
ferendumski program za obdobje 

do leta 1990 med drugim zadali, da 
bodo z nekaj zbranimi sredstvi 
dokončali otroško igrišče. 

In kaj bi poleg tega v tej kra-
jevni skupnosti še radi uredili s 
sredstvi naslednjega samoprispev-
ka? 

Njihova zelo velika želja je iz-
gradnja omrežja kabelske televizi-
je, kar je enoten program mestnih 
krajevnih skupnosti. S sredstvi, ki 
jih bodo zbrali krajani krajevne 
skupnosti Edvarda Kardelja pa bi 
radi v naslednjih letih uredili še 
park oziroma družaben prostor na 
hribu v središču krajevne skupno-
sti, razširiti pa nameravajo tudi 
zmogljivosti otroškega vrtca v kra-

jevni skupnosti ter zanj nabaviti 
tudi nekaj opreme. 

V krajevni skupnosti Edvarda 
Kardelja se zavedajo, da bodo ta 
program lahko uresničili le, če bo-
mo na referendumu 21. aprila 
izglasovali nov krajevni 
samoprispevek, saj iz drugih virov 
sredstev ne bo mogoče zbrati. Prav 
zato organizirajo v tem času števil-
ne sestanke tako družbeno politi-
čnih organizacij kot zborov stano-
valcev na katerih skušajo seznaniti 
krajane s programom novega 
samoprispevka in s tem, da je zelo 
pomembno za naš jutri, da se na 
referendumu izrečemo za uvedbo 
novega samoprispevka. 

BM 

Mladi in nadarjeni skakalec velenjskega smučarsko skakalnega kluba Iztok Golob 
se je izkazal tudi na prenovljeni 55-metrski skakalnici pri velenjskem gradu na 
nedavni meddruštveni tekmi. Osvojil je prvo mesto s skokoma 50 in 49,5 metrov. Na 
prvi tekmi na tej skakalnici pa je s 54 metri postavil njen rekord. 

G D Šalek - novi vozili 

Bogatejši za avtocisterno in komi bi i 

gasilski m Um 

Ivo Krofi prejema priznanje za 30 let dela v GD Titovo Velenje (foto L. O) 

Gasilsko društvo Titovo Velenje 

»Delo nas združuje, veselje zbližuje" 
Preteklo soboto so se na letni kon-

ferenci zbrali gasilci Gasilskega dru-
štva Titovo Velenje. Letna konferenca 
je bila že 88. po vrsti. Bila je v času, ko 
je pod njimi varno spravljena 37-metr-
ska raztezalna lestev, namenjena re-
ševanju v najviSjin nadstropjih velenj-
skih stolpnic. 

Gasilci so na to veliko pndobitev 
opravičeno ponosni, saj, kot smo sli-
šali. pot ki jo je lestev »prehodila« do 
sedaj, ko je varno spravljena, ni bila 
lahka, pa tudi kratka ne. Sedem let je 
preteklo od takrat, ko so začeli raz-
mišljati o lestvi in zanjo zbirati denar, 
pa do danes, ko jo imajo. Nakup je 
omogočil SIS za varstvo pred požari. 

Gasilci so tisti, ki se nevarnosti po-
žarov najbolj zavedajo. Žal. Čeprav se 
ob podatkih, ki smo jih skušali na letni 
konferenci lahko marsikdo zamisli. Saj 
so podatki o požarih z ogromno ma-
terijalno škodo in nemalokrat tudi s 
človeškimi žrtvami naravnost zastra-
šujoči. Samo lani so požari v Sloveniji 
naredili za 1,5 milijarde dinarjev — 
novih seveda — škode. Kot je povedal 
predsednik društva, bi s tem denarjem 
lahko zgradili 2000 dvosobnih stano-
vanj. In najbolj žalostno pri vsem tem 
je. daje v 80-odstotkih človek tisti, kije 
za takšno ounieno nesrečo kriv. Prav 
zaio gasilci toliko skibi posvečajo 
vzgoji in osveščanju ljudi, vseh, od 
najmlajših pa do najstarejših, in zato 
tudi mi ne imejmo gasilcev v mislih 
samo takrat, ko zaslišimo glas sirene. 
Gasilci se trudijo, da bi v osnovnih 
šolah ustanovili krožke Mladi gasilec, 
saj je skrb za podmladek pri njih vedno 
prisotna. In kaj je lepšega od tega. da se 
jim trud že pbrestuje. Od 117 članov, 
kolikor jih šteje Gasilsko društvo Ti-
tovo Velenje, je vanj vključenih 30 
pionirjev. 

Lani so velensjki gasilci v celoti 
uresničili plan. Dodatno so nakupili 
nekaj reševalne opreme. udel«ževali so 
se najrazličnejših tekmovanj in bili na 

njih tudi uspešni, pripravili so tom-
bolo, sodelovali z drugimi organizaci-
jami in društvi, še vedno pa niso za-
dovoljni s sodelovanjem s krajevnimi 
skupnostmi in šolami. Prav tako niso 
zadovoljni, ker jim še vedno ni uspelo 
»spraviti skupaj« ženske;,desetine. Se-
veda pa ob tem ne sn.emo zaobiti 
najpomembnejšega, 53 uspešnih in-
tervencij, od požarov v stanovanjih, 
gospodarskih objektih do reševanj v 
prometnih nesrečah in iskanja pogre-
šanih oseb. Ob tem pa je bilo tudi 
veliko manjših, ki jih ne omenjajo 
posebej, recimo odpiranja stanovanj. 

Za letošnji načrt, jim je dal smernice 
kongres, ki je bil lani v Mariboru. In 
dela ne bo malo, naj naštejemo samo 
nekaj: požarnovarnostni pregledi, 
strokovno izobraževanje članstva, so-
delovanje z gasilskimi društvi, tudi 
tekmovanj se bodo še naprej udeleže-
vali, povezali se bodo s civilno zaščito, 
skrbeli za reševalno in osebno opremo, 
vzdrževali prostore — lani so zgradili 
še prizidek Gasilskemu domu — in 
orodje, pa še bi lahko naštevali. Pri tem 
pa jim bo vodilo: »Delo nas združuje, 
veselje nas zbližuje. Na pomoč.« 

Na letni konferenci Gasilskega 
društva Titovo Velenje je Občinska 
gasilska zveza podelila priznanja. 

Občinsko priznanje druge stopnje so 
prejeli: Anton Gorogranc, Jože Huda-
les, Emil Koželj ml., Alojz Hrastel, 
Drago Razdevšek, Ivan Vidovič, Jože 
Fijavž, Marjan Petek, Vinko Požeg. Za 
trideset let dela v društvu pa ste prejela 
priznanje Jože Meh in Ivo Krofl, 
Martin Pečcčnik pa je postal VIŠJI ga-
silski častnik. 

Na letni konferenci so pozdravili 
tudi najstarejšega člana. Viktorja Pre-
vočnika. Jože Kovačič pa je prav na 
dan konference praznoval 80. rojstni 
dan. Jožetu, ki žc 43 let dela v gasilstvu, 
so s Šopkom in iskremtr.' željami voščili 
njegovi gasilski kolegi. 

Učenci oš Miha Pintar Toledo so si v Gorenju ogledali proizvodnjo in 
spoznavali delovna mesta. Na sliki: v učilnici tozda Tehnološka oprema 
pri spoznavanju poklica oblikovalca kovin 

Gasilci iz Saleka so bogatejši za novo gasilsko vozilo, 2400-litersko 
avtocisterno, izdelek Vatrosprema iz Beograda. Vozilo je vredno 3,72 
milijonov dinarjev, investitor pa je SIS za požarno varnost občine Velenje. 

V tem društvu so bogatejši še za eno gasilsko vozilo in sicer kombi. 
Ta naložba pa je bila poravnana izključno iz lastnih sredstev. 

L. O. 

Avtomobilski sejem 

Še nam gre dobro. Kruh še vedno mečemo v smetnjake 

Avtomobilski sejem rabljenih avtomobilov pri Rdeči dvorani je dobro obiskan. 
Tako je bilo tudi v nedeljo. Več »flrbcev« kot avtomobilov in še manj resnih kupcev, 
je bila glavna značilnost nedeljskega sejma. Tu in tam si je kdo izmenjal naslov, to 
pa je bilo tudi vse. 

Poglejmo avtomobile, ki so bili naprodaj. Najvišjo ceno je imel Golf JGLdizel. 
Nov, star komaj tri mesece je veljal 150 starih milijonov. Za ceno mercedesa se ni 
izvedelo, zato pa vetno. da ie bila katerca.letnik83 in prevoženih 14 tisoč kilometrov 
na prodaj za 380 tisoč dinarjev, Fičo — letnik neznan — je veljal 6U tisoč dinarjev, 
stoenka, letnik 67 je bil ocenjena na 14 milijonov, seveda starih, poljski fiat, letnik 
81, 230 tisoč in malo starejši brat, letnik 79, 18 tisoč dinarjev. Se kar dobro 
ohranjeno Diano so ponujali za 16 starih milijonov. 

Bilo je še nekaj drugih avtomobilov, različnih znamk, različno ohranjenih in 
različnih cen. Je pač tako, da se dopoldne moški svet nima kam podati in da je čas, 
prebit na tem sejmu, še najcenejši. 

L. O. 



Gasilsko društvo Šmartno ob Paki 

Letos prizidek 
Življenje med Samurayi Milena Džordževič 
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V preteklem letu so imeli kar 63 nastopov. 
• 

M i vsi smo Koleda 

Sumo- japonski način rokoborbe najtežjih rokoborcev na 

svetu 

napovedal prihod našega vlaka, je 
irener pohitel z razlago. »Tojegejša«je 
rekel in še pojasnil, da so gejše kot 
poklicne plesalke zadolžene za zabavo 
moških. Čeprav sva prej verjeli, da 
njihova vloga ni samo ples. nisva imeJi 
veš času premišljati o tem. Vstopili smo 
namreč v vlak. ki je minuto za tem že 
odpeljal s postaje. Zleknili sva se v 
udobne sedeže in se zapletli v pogovor 
o reprezentanci in Olimpijskih igrah. 

Ta tema me jo seveda izredno zani-
mala in še opazila nisem, da drevesa in 
hiše ob progi bežijo mimo nas s takšno 
hitrostjo, daje moč razbrati le njihove 
obrise. Vozili smo se namreč z 240 
kilometri na uro. s hitrostjo, ki jo lahko 
doseže le,— najhitrejši vlak na svetu. 

Pron večeru sme stopili na trdna tla. 
V hotelu, ki nama je kasneje še večkrat 
ponudil prijetno zavetje, nas je priča-
kala delegacija podjetja OMRON 
rATEISH]. podjetja v katerem bova 
delali in za katerega klub bova igrali v 

gleščino. Od najpomembnejših članov 
podjetja sta na tej večerji manjkala le 
oba lastnika, stari Kaoru Tateishi in 
njegov najstarejši sin. Spoznati ta dva 
možaka je velika čast in izjema, ki sva 
jo doživeli naslednji dan v njunem 
delovnem okolju. Skupaj smo popili 
kavico. naredili nekaj fotografij in 
malo poklepetali. Nato so naju 
odpeljali na turistični ogled. Ta dan 
mi bo ravno zaradi teh nekaj urostal za 
vedno v spominu. Obiskali smo tri 
templje, najbolj zanimive in obiskane 
turistične točke Japonske. Bojim se. da 
lepote teh parkov ni mogoče dovolj 
nazorno opisati. 

Toliko miru in tišine, toliko življenja 
in hkrati mrtvega je bilo v teh živečih 
kamnih in lesu. Barva neba in jezer, 
harva trave in drevja, cvet I ic i n sonca se 
le skrivala v templjih. postavljenih v 
čast cesarjem in bogovom pred dav-
nimi stoletji. Ko vstopiš v eno izmed 
palač in se dvoml jivo sprašuješ, ali je iz 
lesa ali kamna, ko se oko zave vsega kar 

FOLKLORNI KOTIČEK (12) fržff^ 

Od kod »Koleda"? 
Obdobje reproduktivnega plesnega izročila na slovenskem se 

je začelo kmalu po letu 1945 ali natančneje z ustanovitvijo 
Akademske folklorne skupine France Marolt in kasneje še mnogih 
folklornih skupin. 

Pri nas je bila prelomnica leto 1971, ko se je ustanovila naša 
folklorna skupina. Za glasbeno spremljavo so se nam pridružili 
tamburaši iz Pesja, ki pa so se kasneje ločili od nas in postali 
samostojni orkester. Nadeli smo si ime Šaleška folklorna skupina, 
ker smo želeli, da bi se vanjo vključili vsi ljubitelji ljudskega plesa 
in pesmi iz Šaleške doline. 

Sledili so natopi, najprej doma in že prvo leto turneja po 
Belgiji. Zanimanje občinstva in zavzetost plesalcev sta z leti seveda 
naraščala. Skromen plesni program smo počasi dopolnjevali še s 
plesi iz drugih jugoslovanskih republik, z novimi slovenskimi 
postavitvami in glasbenimi točkami . . . 

. . . Leta 1979 pa smo na redni seji izpostavili vprašanje, 
kako bi se imenovali. No, imenovali smo se že. Vendar tako, da bi 
z eno besedo povedali vse. Ime naj bi bilo torej kratko, zveneče, 
predvsem pa takšno, da bi spominjalo na ljudske običaje. Spet 
smo se dogovarjali, posvetovali, ugibali. Bili so predlogi: Paka, 
Lipa, Jezero, Klas . . . Toda, z nobenim nismo bili zadovoljni. In 
tako je bil sklep seje, da do naslednjega sestanka vsak pove svoje 
mnenje. Pa smo se zopet zbrali, pomodrovali . . ., takrat pa pove 
svoje mnenje Mile: ,,Veliko sem o tem premišljal, listal sem po 
knjigah, povpraševal pri starih ljudeh in na koncu sem prišel do 
tega, da bi se lahko imenovali ,,Koleda". Ime in ideja sla nas 
presenetila, hkrati pa tudi prevzela, tako da smo bili takoj za to. 

Seveda smo ga takoj zasuli z vprašanji. Najprej, kaj je to 
,,Koleda". Pojasnil nam je, da je Koleda ali Kolednica, pesem, 
voščilnica, ki se je zapela ob ljudskem prazniku, okoli novega leta. 

Želeli smo poudariti povezanost z ljudskimi običaji. Saj naš 
cilj ni zgolj prikazati ljudem ljudske plese, ampak seznaniti jih 
tudi z našimi običaji, plesi, z domačnostjo, s preteklostjo, se pravi 
z našimi predniki. Tako delujejo pod našim mentorstvom na 
velenjskih šolah folklorni krožki. S tem uresničujemo željo, da bi 
sedanja generacija cenila naše ljudsko izročilo in ga posredovala 
našim mlajšim rodovom. 

Vili Grabner 

Plesna šola PAKA vas priča-
kuje tudi na uradni otvoritvi, ki bo 
v petek. I! marca 1985. ob 19.30. z 
bosalim plesnim programom. 

ga obdaja, človeka presunc velika želja 
po nečem notranjem, po globokem 
zrcalu samega sebe. Sedel bi in se 
spraševal o sebi. o življenju, o ljudeh, o 
lepoti in smrti, o sreči in trpljenju, o 
lislem kar nam je dano ob rojstvu, o 
pravici, da živimo, da dihamo, da smo. 
V tem ogledalu življenja večina mla-
doporočencev preživlja medene tedne.. 
Kol hi holeli preiskusiti moč samo-
kritike in skladnosti. 

Iz idile in popolnosti nas je predra-
mila ura na kazalcu ki nas je opozar-
jala, da moramo pohiteli. Morali smos 
taksijem do letališča. Samo še eno 
potovanje, samo še en let in turizma bo 
konec. Kakšni so ljudje, ki naju tam 
nekje čakajo, kakšnojeokolje. tovarna 
v kateri bova delali, dekleta s katerimi 
bova igrali, soba. ki bo moje zatočišče, 
postelja v kateri bom preživela večino 
prostega časa. vsa ta vprašanja so ča-
kala na odgovor in bolj smo se bližali 
cilju, bolj seje stopnjevala nestrpnost 
pomešana z doberšno mero strahu in 
pričakovanja. Na letališče v Kuma-
molu nas je čakal šofer in kakšnih 60 
km prevozil v nič manj kot dveh urah. 
Vedel sem. da so japonski avtomobili 
preplavili svetovno tržišče, da so naj-
bolj ekonomični, hitri in lepi. Zato je to 
prvo potovanje z osebnim avtomobi-
lom do Yamage spremljal neverjeten 
šok. šok. ki se je kasneje spremenil v 
navadno sprejemanje dejstev. Vozili 
smo namreč zelo. zelo počasi in kas-
neje sem zvedela zakaj. Na avtocestah 
je dovoljena vožnja do 80 km/h. dru-
gače pa le 40 km'/h. Kazni za preko-
račitve so visoke, miličniki pa izredno 
delavni. Prekršek v vinjenem stanju 
kršitelja stane odvzema vozniškega 
dovoljenja in visoke denarne kazni, 
vin jeni povzročitelj prometne nesreče, 
v kateri je bil kdo poškodovan ali je 
celo umrl. pa se lahko odpove dovo-
ljenju za vse večne čase in naslednji 
dan lahko reče zbogom tuiti službi ne 
glede na to. kdo je in kje dela. Zato se 
vsi tako disciplinirano obnašajo na 
cestah. Delo je izredno težko najti, iz-
gubili pa še lažje. * 

V polsnu sem začutila, da je motor 
nehal teči. Ustavili smo se pred ča-
robno hišico, osvetljeno le toliko, dajo 
ie bilo moč opazili. V veži so naju s 
šopkoma rož čakala dekleta. 

Neverjetni Japonci znajo narediti 
vse. Zanje ni nemogočih stvari in zelo 
redko v besednem zakladu poprečne-
ga Japonca zaslediš besedo ne. Z de-
lom. voljo in znanjem izpeljejo še 
najbolj zapleteno zadevo tako. da 
izgleda povsem enostavna. Čudovite 
arhitektonske rešitve zgradb in pro-
metnih objektov se ponekod zdijo že 
pravljično sanjske in lepe. Med orjaš-
kimi nebotičniki postavljenimi v krogu 
se kot bleščeči dragulj skriva igrišče za 
tenis, gibljiva avtopralnica odlično 
opravi svoje delo na prostoru, ki ni 
večji od velikosti avtomobila. Do ga-
raže na osmem nadstropju velike 
trgovine v centru mesta je moč priti z 
dvigalom. V njej pa ni toliko prostora, 
da bi lahko obrnili avtomobil. Toda to 
naredijo gibljiva tla. ki jih obrnejo v 
potrebno smer. Od vseh stvari, teh-
nično tako popolnih pa so me najbolj 
prevzele restavracije, vse vsteklu. ki so 
poleg slastnih sadnih kup ponujale 
čudovit razgled na bežeče množice tam 
nekje iz ptičie perspektive. 

Tako kot vse večje železniške postaje 
ie tudi tokijska v celoti zgrajena pod 
zemljo. Posamezne poslaje in smeri so 
dobro označene tudi v angleškem 
jeziku tako. da se ni mogoče izgubiti. V 
globokem premišljevanju o tem in 
onem. v posebni podzemni atmosferi, 
ob čakanju in opazovanju niti opazila 
nisem nenavadno pojavo v množici. 

Nenavadno seveda samo za naju kajti 
nihče drug se ni zmenil zanjo. Ženska, 
oblečena kot bi jo pravkar pripeljali s 
snemanja japonskega zgodovinskega 
filnut. recimo iz nadaljevanke Shogun. 
ie nestrpno prestopala in capljala kol 
hi imela zavezane noge. A kaj ne bi. 

Kimono o živopisanih barvah, ki ji je 
segal skoraj do tal. je bil na koncu tako 
ozek. da ji ni dopuščal večji korak od 
stopala. 

Na nogah pa je nosila prave, prav-
cate lesene cokle, ki jih je mojstrsko 
obvladala. Upam se trditi, da so ti le za 
tiste, ki jim spretnost ni najboljša vrli-
na. pravo smrtonosno orodje. Velika 
bela pentlja na hrbtu, kije obvezni del 
vsakega kimona, se je skoraj povsem 
ujemala z barvo njenega obraza. Le 
črne oči in živo rdeče ustnice so izsto-

pale iz le beline. Ker sva preveč očitno 
buljili v ta primerek japonske zgodo-
vine. ki se je še vedno prestopal kot da 
hi hotel dokazati da ni iz voska, temveč 
i/ mesa in krvi. in ker je glas iz zvočnika 

letu. ki je pred ivma. S prevajalcem, 
sicer profesorjem lolilične ekonomije 
na tamkajšnji univerzi, sem imela več 
težav pri razumevanju kol z ostalimi 
Japonci, ki so govorili polomljeno an-

Uspehe, težave in bodoče naloge 
so na nedavnem občnem zboru 
pregledali oziroma zadali tudi člani 
moškega pevskega zbora Kajuh iz 
Titovega Velenja, 

Merilo dejavnosti zbora niso sa-
mo nastopi, ki so jih imeli člani 
.moškega pevskega zbora Kajuh, v 
preteklem letu 63, ampak redne 
vaje in še nekatere druge naloge. 

Lani so pevci tega pevskega zbora 
zapeli na osmih samostojnih kon-
certih, raznih proslavah, udeležili 
pa so se tudi treh pevskih revij. Za 
vse nastope so porabili več kot 200 
ur. V letu 1983/84 so se naučili 12 
novih pesmi, po delovnem pro-
gramu pa bi se jih morali vsaj 20. 

Na sejah upravnega in nadzor-
nega odbora so največ besed 
namenili težavam, predvsem 
kadrovskim. Na moč so se trudili, 
da bi privabili v svoje vrste nove 
pevce, vendar so ostala njihova 
prizadevanja zelo skromna. Od 15 
novih pevcev so ostali zvesti petju 
lepih slovenskih pesmi le trije. Da-
nes v zboru poje le 26 pevcev, med 
njimi je kar precej upokojencev. 
Vrzel, ki je na področju zborov-
skega petja že nasiala, bo v priho-
dnjih letih gotovo še večja, saj 
srednjeusmerjeno izobraževanje in 
tudi osnovne šole nimajo v svojem 
predmetniku več obveznega petja. 

Ljudi, ki bi bili pripravljeni žrt-
vovati svoj prosti čas za petje, je 
vse manj. Vse skromnejši je obisk 
na vajah, ki so za nastope nujno 

Moški pevski zbor Kajuh Titovo Velenje 

Kako do novih pevcev? 
potrebne. Brez muje se še čevelj ne 
obuje. Zato bo treba v tem letu 
vaje nekoliko redneje obiskati, je 
med drugim zapisal v svojem 
poročilu predsednik moškega pev-
skega zbora Kajuh iz Titovega 
Velenja Miran Potrč. 

To je le ena od težav tega zbora. 
Takoj za njo so finančna vpraša-
nja. Kulturni dinar, namenjen za 
to dejavnost, že dolgo ne zadošča 
več. Da zbor sploh še obstaja, v 
veliki meri pripomore pokrovitelj 

-Sozd Rek iz Titovega Velenja. 

,,Čeprav je bil pri zvezi kulturnih 
organizacij izdelan točkovni si-
stem, se delijo sredstva ne glede na 
to, kar kdo in koliko dela. Prav 
tako smo več pričakovali od 
kulturnega animatorja, saj or-
ganiziramo nastope po krajevnih 
skupnostih še vedno sami," so bili 
kritični na rednem občnem zboru. 
,,Premalo smo zahtevni. Naj-
večkrat smo zadovoljni s tistim, 
kar dobimo." 

Letošnji delovni program tega 
zbora se bistveno ne razlikuje od 
programov iz preteklih let. Poleg 
gojenja lepe slovenske narodne pe-
smi in seveda tudi ostalih, prireja-
nje samostojnih koncertov, so-
delovanje na proslavah in drugih 
priložnostnih prireditvah, bo še 
naprej osrednja skrb članov 
pridobivanje novih, 
mlajših pevcev. Uspehi pa 
gotovo večji, če bo obisk na 
mnogo boljši kot v preteklem letu. 

Plesna šola Paka 

k domu 
Bežen pogled na obširen delovni 

program članov gasilskega društva iz 
Smartnega ob Paki pove, da sodijo 
med marljivejše v naši občini. 

120 člansko šmarško gasilsko društ-
vo si že nekaj let prizadeva, da bi bila 
požarna varnost na področju njihove 
krajevne skupnosti kar najboljša. To 
prednostno nalogo so vsa leta dobro 
opravljali. , 

V programskih smernicah za le-
tošnje leto so na prvo mesto znova 
zapisali mnoge preventivne akcije. 

Pred dvema letoma začeta akcija 
gasilni aparat v vsako hišo« uspešno 
poteka. Tako ima v naši krajevni 
skupnosti gasilne aparate že 40 gospo-
dinjstev. Med naloge s tega področja 
pa sodijo še redni preventivno požar-
novarnostni pregledi,« je povedal 
nekaj besed o najpomembnejši nalogi 
članov gasilskega društva iz Smartne-
ga ob Paki njegov predsednik Franc 
Mumel. 

Nič manj pozornosti šmarški gasilci 
v letošnjem letu ne bodo namenjali 
strokovnim predavanjem za občane, 
organizaciji tečaja za izprašanega 
gasilce. 

Dve pionirki, desetini, mla-
dinska. ženska in dve moški do 30 let 
ter veterani pa se bodo na rednih 
vajah urili za opravljanje zadanih 
preventivnih nalog, svoje znanje in 
sposobnosti pa bodo redno prikazo-
vali na raznih meddruštvenih tekmo-
vanjih. Sami bodo pripravili že tradi-
cionalno tekmovanje za pokal Smart-
nega ob Paki. »Mnogo dela nas v 

E letošnjem letu čaka pri dograditvi 
našega gasilskega doma. S prizidkom 

'bomo dobili večjo dvorano za sestan-

Plesni klub Velenje praznuje 
letos 15 let svojega delovanja. V 
tem času so vzgojili vrsto dobrih 
tekmovalnih plesnih parov; v 
plesnih tečajih pa je zaplesalo 
preko deset tisoč ljudi. 

Zaradi prostorskih problemov 
ie v lanskem letu zamrla 
organizacija plesnih tečajev raz-
ličnih oblik. Ta problem pa so 
rešili skupaj s hotelom Paka v 
Titovem Velenju. V prenovljenih 
prostorih bivšega kegljišča bodo 
odprli plesno šolo. v kateri bodo 
organizirali plesne tečaje ter 
družabno-zabavne večere. 

Plesna šola PAKA bo pričela s 
svojim delom že 27. februarja, ko 
bodo pripravili začetni tečaj 
akrobatskega rock'n'rolla. Tečaj 
se bo pričel ob 19. uri. Začetni 
vo u družabnih plesov se bo pričel 
28 februarja ob 19. uri. nadalje-
valni pa v ponedeljek. 4. 3. ob 
20.30. izpopolnjevalni bo v torek. 
5. 3. ob 20.30. tečaj športnega 
plesa pa 4. 3. ob 19. uri in tečaj 
break danca v torek. 5. 3. ob 19. 
uri. 

Vsak četrtek zvečer, s pričet-
kom ob 20.30 pa bodo družabni 
plesni večeri s plesno glasbo 
standardnih in latinskoameriških 

ke. prav tako večje garaže in gardero-
be. Svoje prostore pa bo imela sedaj 
tudi civilna zaščita « Prizidek k domu 
bodo gradili predvsem z lastnim 
denaijem. le nekaj sredstev jim bo 
primaknil sis za varstvo pred požari 
občine Velenje. Zelo veliko pa naj bi 
pri izgradnji delali šmarški gasilci 
udarniško. 

»Pobude in pomoč starej-
ših naših članov, gotovo ne bodo 
odveč. Če si prizadeva za dobro 
požarno varnost le peščica zagnanih, 
so njihova prizadevanja skromna. 

Tako bomo morali pri uresničevanju 
zastavljenih nalog vsi krepkeje prijeti 
za delo.« je ob koncu pogovora dodal 
Franc Mumel. 

nlesov. rock'n'rollom. discoglasb, 
družabnimi igrami in plesnimi 
nastopi. Na teh družabnih večerih 
ie možnost izpopolnjevanja zna-
nia. ki si ga tečajniki pridobijo na 
plesnih tečajih. 

Vsi tečaji bodo potekali v 
prostorih piesne dvorane PAKA. 
kier ie tudi vpis vsak ponedeljek, 
torek, sredo in četrtek od 18. ure 
naprej. Vse ostale informacije 
dobile v recepciji hotela PAKA v 
Titovem Velenju. 

Franc Mume l 
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TOZD ZA PTT PROMET TITOVO VELENJE, n. sub. o., Komi-
sija za delovna razmerja TOZD objavlja prosta dela in naloge 

VODENJE IN ORGANIZIRANJE GOSPODARSKE SLU2BETOZD 

Kandidati morajo izpolnjevati naslednje pogoje: 
— visokošolska izobrazba ekonomske smeri in 3 leta delovnih izkušenj 
— višješolska izobrazba ekonomske smeri s 15 let delovnih izkušenj in 

z delom pridobljena delovna zmožnost za opravljanje teh del in 
nalog 

Izbrani kandidat bo sklenil delovno razmerje za nedoločen čas, s pol-
nim delovnim časom. 
Pisne ponudbe z dokazili o izpolnjevanju pogojev naj kandidati po-
šljejo v 8 dneh po objavi na naslov: TOZD za ptt promet Titovo Ve-
lenje, Kidričeva c. 63320 Titovo Velenje. 

Prijavljene kandidate bomo o izbiri obvestili v 15 dneh po končanem 
postopku. 

I > l e l n i k © C e l i 

POSLOVALNICA TITOVO VELENJE 
OBVESTILO 

Cenjene poslovne sodelavce, potnike in občane obveščamo, 
da smo v sodobno opremljeni turistični agenciji in pro-
metnem oddelku Titovo Velenje dobili novi telefonski številki, 
namenjeni predvsem boljšemu sodelovanju z občani in hi-
trejše obveščanje o voznih redih. 

Sedaj imamo naslednje telefonske številke: 

(063) - 865-061 Vodja PE Ti tovo Velenje 
(063) - 858-798 Vodja Turist ične agencije 
(063) - 853-198 Turist ična agencija 
(063) — 856-534 Prometna služba 
(063) — 858-646 Informaci je in mesečne vozovnice 

POSLOVALNICA Titovo Velenje 
vas vabi za Dan žena 

— 9. marca v Benetke — 1. dan, cena 2.200 din 
— 8. marca v Bratislavo — 1. dan, cena 2.400 din 
— 8. marca y Mttnchen — 2 dni, strokovno potovanje na med-

narodni sejem obrti — cena 15.500 din 
— 15., 16. in 17. marca v Planico na ogled smučarskih poletov. 

SKUPINAM NUDIMO IZREDEN POPUST. 

Streljanje 
Strelska družina Mrožje pripravila 

regijsko tekmovanje v streljanju s se-
rijsko /ručno puško za »Zlato pušči-
co« Tekmovanja so se udeležili poleg 
veleničanov še strelci iz Slovenj 
Gradca in Mozirja. Prvi je bil slovenj-
gradčan Darko Šajhar. Med velenj-
čani je h i l najboljši Jože Miklav. kije 
osvojil četrto mesto. 

V teh dneh je bilo tud.i občinsko 
prvenstvo osnovnih šol v streljanju s 
seri jsko zračno puško. Prvenstva se je 
udeležilo 14 ekip pionirjev in 9 ekip 
pionirk. Pri pionirkah se je najbolje 
uvrslila ekipa OŠ Gustava Si liha. 
druga je bila OŠ Bratov Mravljakov. 
Med posameznicami je zmagala Ma-
teja Bandalo. Pri pionirjih je prvo 

mesfo pripadalo osnovni šoli Antona 
Aškerca, druga je bila ekipa OŠ Bibe 
Roecka. Med posamezniki seje najbolj 
i/kazal Simon Veternik. 

Velenjskim strelcem v petem kolu 
republiške strelske lige vzhod ni uspelo 
premagati ekipe Ljutomera. 

Karate 
Karate klub Velenje je bil 

organizator letošnjega prvenstva Ko-
roško-šaleške regije za mladince in 
mladinke. To so bile kvalifikacije za 
letošnja mladinska prvenstva SR Slo-
venije. na katerih bodo nastopili po 
trije posamezniki oziroma dve ekipi. 

Rezultati: mladinke, kate posamez-
no: I Ošlovnik (Ravne), kate ekipno: 
l. Ravne: mladinci, kate posamezno: 1. 
Panič (RŠC Velenje), ekipno: I. Vele-

mumas 

VEPLAS, velenjska industrija plastike 
Celjska cesta 35/c 
TITOVO VELENJE 

Komisija za delovna razmerja na podlagi 10. člena pravilnika o 
delovnih razmerjih objavlja: 

prosta dela in naloge: 

1. KLJUČAVNIČAR I (trije delavci) 
Pogoji: KV ključavničar (IV stopnja strokovne izobrazbe) 

tri leta delovnih izkušenj pri vzdrževanju strojev in izdelavi 
priprav in naprav. 

2. STRUGAR I (dva delavca) 
Pogoji: KV strugar (IV stopnja strokovne izobrazbe) 

tri leta delovnih izkušenj na delu strugarja. 

3. GUMIREC II (dva delavca) 
Pogoji: papirničar ali KV delavec lesne ali kovinske usmeritve 

eno leto delovnih izkušenj. 

Za vsa navedena dela in naloge se sklepa delovno razmerje za 
nedoločen čas s poskusnim delom v trajanju določenim s pravilnikom 
o delovnih razmerjih. 
Kandidati naj pisne prijave z dokazili o izpolnjevanju pogojev pošljejo 
na naslov VEPLAS, Celjska cesta 35/c, Titovo Velenje v roku 10 dni 
od dneva objave. 
O izbiri bomo prijavljene kandidate obvestili v roku 20 dni po preteku 
roka za sprejemanje prijav. 

nje: Borbe posamezno, lahka katego-
rija: I- Hepič (Velenje); polsrcdnja-
kategorija: I Založnik (Mislinje); 
srednja katesorija: I, Rodič (RŠC 

Velenje): polležka kategorija. 1. Panič 
(RŠC Velenje): absolutna kategorija: 
I Omeraševič (Velenje); ekipno: 1. 
Velenje. 

ŽENSKO-FRIZEftSKI SALON ,.OLGA" 
- Olga Aljaž, Efenkova 40, 
Titovo Velenje 

iskreno čestita vsem materam in ženam ob 
njihovem prazniku 8. MARCU - DNEVU ŽENA. 
Upokojenke imajo od 4. do 8. marca 30-od-
stotni popust. 

DEŽURSTVA 
DEŽURNI ZDRAVNIKI V 
ZDRAVSTVENEM DOMU ŠO-
ŠTANJ: 

ČETRTEK. 28. februarjafiidr. Me-
nih. 

Od 1 marca do 3. marca, 
Pirtovšek 

DEŽURNI VETERINAR VETERI-
NARSKA POSTAJA ŠOŠTANJ: 

Od 1. marca do 8. marca. Milan 
Matko. dipl. veter.. Veterinarska po-
staja Šoštanj, tel.: 881-322 

GIBANJE PREBIVALSTVA • GIBANJE PR 

POROČILI SO SE: 
Novalija MUMINOVIČ, roj. 1960, 

rudar iz Titovega Velenja in Kemira 
MUSTAFIČ. roj. 1961. delavka iz 
Titovega Velenja; 

Danilo STANKOVIČ. roj. 1959, 
rudar iz Titovega Velenja in Svetlana 
PETRESKA. roj. 1967. gospodinja iz 
Titovega Velenja; 

Rado ŠALAMON. roj. 1953, inže-
nir elektrotehnike iz Titovega Velenja 
in Tinka RETKO. roj. 1960, predmet-
na učiteljica iz Ljubnega ob Savinji; 

Stanko MAGRIČ, delavec iz Male-
ga Vrha in Milena POLAK. delavka 
iz Skornega; 

Franc MEŠL, rudar iz Lokovice in 
Jožica DREV. kmetovalka iz Lokovi-
ce; 

Gregor VRABIČ, dipl. ing. iz 
Titovega Velenja in Alenka LE-
SKOVSEK. absolventka iz Florjana 
pri Šoštanju. 
UMRLI SO: 

Apolonija STRGAR. upokojenka 
iz Titovega Velenja, Ljubljanska 22. 
roj. 1899; 

Janez POCAJT. upokojenec iz 
Titovega Velenja, Uriskova 54, roj. 
1916; 

Ivan PUNGARTNIK. upokojenec 
iz Juvanja, star'77 let; 

Marija ŠTIBLER. upokojenka iz 
rinfc "Tsi stara 88 let; 

Elica JEVŠNIK. gospodinja iz 
Gaberk. stara 37 let; 

Ana LED1NEK, upokojenka iz 
Belih vod. stara 84 let; 

Martin ZIDANŠEK, upokojenec iz 
Škal. star 78 let; 

Avguštin REDNJAK. upokojenec 
iz Šoštanja, star 101 leto; 

Jožef JERANKO. kmet iz Podčetrt-
ka. star 82 let; 

Jakob GERMADN1K, invalidski 
upokojenec iz Koprivne. star 55 let; 

Vinko ~PEČNIK. upokojenec iz 
Celja, star 78 let; 

Pavla PRAPROTNIK. kmetovalka 
iz Gomilskega, stara 71 let; 

Justina HORJAK, upokojenka iz 
Titovega Velenja, stara 71 let; 

Anton STENŠAK, kmet iz Florja-
na pri Gornjem Gradu, star 76 let; 

Antonija ČAKŠ. prevžitkarica iz 
Roginske gorce. stara 65 let; 

Alojz PRAH. delavec na kmetiji iz 
Brezovec pri Rogatcu, star 82 let; 

Jožef VODEB. upokojenec iz Celja, 
star 58 let; v 

Alojz LESNIK, upokojenec iz Tito-
vega Velenja, star 82 let; 

Franc POJŠKRUH. invalidski upo-
kojenec iz Tiroseka. star 65 let; 

Ana PUČKO. druž. upokojenka iz 
Zavodenj, stara 79 let; 

Jožef TURINEK. upokojenec iz 
Skornega pri Šoštanju, star 74 let; 

Velenje 2000 
1. Ekonomski razvoj 

Temeljna značilnost ekonomske-
ga razvoja je njegova industrijska 
struktura gospodarstva. Prevladuje 
sekundarni sektor, kar je razvidno 
iz priložene tabele. 

Očitna je tudi v Sloveniji in z 
nekoliko zamude tudi v Velenju 
težnja naraščanja deleža DP 
terciarnega sektorja in upadanje 
deleža DP primarnega sektorja v 
celotnem družbenem proizvodu. Ta 
težnja je evidentna v vseh razvitih 
deželah. Drugače pa se obnaša DP 
sekundarnega sektorja, ki v celot-
nem DP občine upada, v republiki 
pa narašča. To je pravzaprav spe-
cifičnost velenjskega gospodarstva, 
ki kaže na dosedanji enostranski 
gospod, razvoj, tendenca tega 
gibanja pa izkazuje enakomernejši 
razvoj ostalih sektorjev. 

Značilno za zaposlovanje v 
občini Velenje je, da so visoke stop-
nje rasti preteklost in da je zaneslji-
vo pričakovati obdobje nizkih 
stopenj (1 % in še manj) ne samo 
zaradi razvoja tehnologije in 
organizacije dela ampak tudi zaradi 
pomanjkanja strokovnih delavcev. 
Naravni prirast daje cca 1 % letno, 
imigracijski saldo se ne bo povečal 
saj sosednje občine same zaposlu-
jejo svoj naravni prirastek, na mig-
racije nekvalificirane delovne sile iz 
drugih republik pa ne računamo 
več. V prihodnjih 20-letih je torej 
pričakovati tendenco upadanja 
strukturnega deleža zaposlenih v 
primarnem in sekundarnem 
sektorju. Pri sektorski strukturi DP 
je Velenje doseglo republiški nivo v 
primarnem sektorju 1), sekundarni 
sektor je nad to ravnjo, terciarni 
sektor pa je, kot razvidno iz tabele, 
še vedno v zaostanku, predvsem 
trgovina, turizem in gostinstvo ter 
servisna obrt. 

Med razvojne specifičnosti se 
uvršča značilna struktura družbe-
nega proizvoda najpomembnejše 
panoge (ta prispeva 66 % vsega 
DP) t. j. industrije in rudarstva. 

1) Strukturni deleži po sektorjih 
med dtužbenim proizvodom in 
zaposlenostjo niso povsem 
primerljivi. DP v kmetijstvu in goz-
darstvu dajejo tudi zasebni kmetje, 
ki pa niso všteti med zaposlene. 

Notranja ekonomika in njeni 
gospodarski rezultati v zadnjih 15 
letih (od leta 65 naprej) sta izrazita 
specifičnost, po kateri se gospo-
darstvo (manj seveda socialni in 
prostorski razvoj) velenjske občirte 
razlikuje od drugih slovenskih cen-
trov. V obdobju 1978—1982 je 
bila značilna nizka gospodarska 
rast, pogojena z vrsto dejavnikov. 
Zaskrbljujoče je, da se - v delu 
gospodarstva zmanjšuje učinkovi-
tost in produktivnost, izkoriščanje 
produkcijskih fondov, da nekatere 
OZD izgubljajo tržišče, in da so za-
radi takšnih razmer pod vse večjim 
pritiskom neugodne "paritete med 
nabavnimi in prodajnimi cenami. 
Ali to pomeni, da pomemben del 
velenjske industrije ne sledi dovolj 
sodobnim procesom modernizacije 
proizvodnje in tehnologije, saj bi 
se sicer dolgoročno ne poslabševal 
tržni položaj pomembnih indu-
strijskih panog. 

Opaziti je namreč 2) že vrsto let 
zaostajanje razvojnih rezultatov in 
naložb v osnovna sredstva, kadre, 
razvojne projekte, raziskovanje in 
dr. za republiškim povprečjem. 
Tudi politika cen je bila, kot že 
rečeno, velenjski gospodarski 
strukturi nenaklonjena. Seveda pa 
ta negativna ocena ne velja za 
celotno industrijo zaradi uspešnih 
izjem z visoko nadpovprečnimi 
rezultati. Tiste industrijske veje, ki 
edine lahko zagotovijo dolgoročno 
prosperiteto (pri tem mislimo pred-
vsem na nosilne programe v jtilgo-
slovanskem prostoru), sedaj zao-
stajajo po dohodku, produktivno-
sti in tudi glede razvojnih progra 
mov in koncipiranja strategije bo-
dočega razvoja. Posledica je 
zmanjševanje investicijske stopnje, 
t. j. tisto kakovostno zaostajanje, 
ki je v sodobnih ekonomsko-
socialnih in ekonomsko-tehničnih 
družbenih okoljih temelj napred-
ka. 

Značilno je zaostajanje tudi v 
drugi najpomembnejši panogi t. j. 
v kmetijstvu, ki obsega 1. 1981 s 
svojimi 6999 ha 38 % celotnega 
prostora v občini Velenje. 3). 
Čeprav je prispevek kmetijstva in 
gozdarstva v družbenem produktu 
v 1. 1980 le 2 uvrščamo to 
panogo takoj za industrijo zaradi 
sekundarnih in eksternih učinkov. 
Agrarna proizvodnja in gozdna 

proizvodnja pomenita za velenjsko 
perspektivo mnogo* več kot pri-
spevata danes in sta po svojem 
družbeno-ekonomskem položaju 
podcenjeni. 

Bolj kot v dosedanjem razvoju 
bo občina razvijala terciarne 
dejavnosti in za ta namen 
prilagojeno ekonomsko in socialno 
strukturo. Terciarne dejavnosti 
bodo postale pomemben faktor 
oskrbe prebivalstva in proizvod-
nje. 

Ena osnovnih zahtev, ki se 
postavljajo pred občino v nadalj-
njem obdobju je prestrukturiranje 
gospodarstva iz delovno in-
tenzivnega v razvojno intenzivno. 
Dosedanje enostranske usmerjeno-
sti velenjskega gospodarstva ne bo 
mogoče prevladati drugače kot z 
iskanjem alternativnih možnosti 
razvoja, pri čemer bi moral biti 
poudarek predvsem: 

— na razvojno intenzivnih 
delovnih organizacijah, ki zah-
tevajo razmeroma malo delav-
cev z visoko kvalifikacijsko struk-
turo; 

— na majhnih delovnih 
organizacijah, ki so bolj fleksibilne 
od obeh velikih, ki danes do-
minirata: 

— na razvoju negospodarstva in 
še posebej informatike; 

— na samozaposlovanju, ki naj 
bi odprlo nove možnosti predvsem 
za mlade; 

— na angažiranju obstoječih 
'sposobnostih in izobrazbenih po-
tencialov; 

— na storitvenih dejavnostih; 
— na odpiranju novih možnosti 

za zaposlovanje žensk. 
Prestrukturiranje gospodarstva 

zahteva kajpada tudi finančna 
sredstva, teh pa primanjkuje. Z 
napredkom tehnologije postajajo 
investicije - v fizični kapital manj 
pomembne, pomembnejše pa 
postajajo investicije v človeški 
kapital. Tako denimo zlasti naglo 
pada cena računalniške opreme, 
hkrati z naglim porastom njene 

2) Statistični podatki po občinah 
— Zavod SRS Slovenije za 
statistiko 

3) Zavod SR Slovenije za stati-
stiko, statistični podatki- po obči-
nah SR Slovenije, VIII. zvezek 
1982 

zmogljivosti. Zato za manj razvite 
na tem področju nevarnost ni toli-
ko v tem, da si ne bodo mogli 
kupiti tehnične opreme, ampak 
predvsem v tem, da ne bodo imeli 
ljudi, ki bi jo znali uporabljati. 
Vse pomembnejše postaja zato 
investiranje v šolstvo in raziskova-
nje. Problem torej ni samo v 
finančnih sredstvih kot takih, am-
pak predvsem v odločitvi, na kate-
rem področju jih bomo investirali. 

Ob vsej pozornosti, ki jo po-
svečamo modernim proizvodnim 
panogam, ne smemo prezreti 
kmetijstva in gozdarstva. Pa de-
ležu kmečkega prebivalstva je ve-
lenjska občina na repu slovenskih 
občin, kar pomeni majhno stopnjo 
izkoriščenosti obstoječih naravnih 
potencialov. Spričo goratega tere-
na so možnosti gojenja žitaric sicer 
omejene, vendar so dobre perp-
sektive sadjarstva, zelenjadarstva 
in zlasti živinoreje. Načrtuje se 
povečanje proizvodnje perutninar-
skega mesa in mleka. Prav tako 
moramo upoštevati, da je več kot 
polovica celotne površine občine 
pokrita z gozdovi, kar zahteva 
nadaljnji razvoj gozdarstva. Hkra-
ti pa ne gre prezreti gospodarske-
ga, pa tudi kulturnega pomena 
,,vrtičkarstva". Čeprav je med 
velenjskim prebivalstvom le 4 % 
čistih kmetov, ima več kot polovi-
ca prebivalcev doma vsaj nekaj 
obdelovalne zemlje. Tu se 
ponujajo dobre možnosti za 
dopolnilno ekonomsko dejavnost, 
pa tudi za ustvarjalno oblikovanje 
prostega časa, kar bo postajalo v 
prihodnosti vse bolj pomembno. 

V sedanji gospodarski situaciji 
je za razvoj občine seveda pomem-
ben predvsem REK. Tu je 
ekonomski položaj najtrdnejši, kar 
sledi že iz energetske odvisnosti 
celotne republike od tega podjetja. 
Iz te konjunkturne situacije je tre-
ba v tem trenutku izvleči kar naj-
več, posebno še glede na perspekti-
vo ukinitve rudnika. Postavjja se 
tudi vprašanje robotizacije dela v 
rudarstvu, ne samo z vidika 
humanizacije delovnega procesa 
ampak tudi glede na kronično 
pomanjkanje mladine, ki se odloča 
za rudarski poklic. 

Nasprotno pa se v Gorenju, ki 
doživlja globjo družbeno krizo, 
odpirajo možnosti razvoja in-
formatike in robotike. Pri tem ne 
gre za popolnoma nove dejavnosti, 
ampak predvsem za oplemenitenje 
že obstoječe proizvodnje, tako 
glede humanizacije delovnega pro-
stora, kot tudi glede izpopolnitve 
izdelkov. Oba velika giganta. 
Gorenje in REK, lahko dosežeta 
svojo polno učinkovitost šele v 

mreži množice manjših delovnih 
organizacij s področja proizvodnje 
in servisne obrti, trgovine in po-
dobno. 

Za razvoj turizma in gostinstva 
ima občina lepe možnosti, posebno 
še ob perspektivi ukinitve rudnika 
in onesnaževanja, ki je povezano z 
njim. Med dejavnostmi, ki jim bo 
treba v velenjski občini posvetiti 
večjo pozornost, je treba posebej 
omeniti razvoj prometa. 

Glede na svoj gospodarski, pa 
tudi glede na svoj ptencialni turisti-
čni pomen je občina razmeroma 
slabo povezana z drugimi 
pomembnimi središči. Glede na 
intenzivnost dnevnih migrantov 
postavlja to velike zahteve po 
obnavljanju in izboljšavi cestnega 
in železniškega omrežja, ter po 
boljši organizaciji prometa (glej ta-
belo: Sektorska struktura DP in 
zaposlenosti za razdobje 
1971—1981) 

2. Socialni razvoj 

2. 1. Problemi mladine in izobraže-
vanja 

Gospodarska rast in dvig 
izobrazbene ravni potrebujeta v 
prebivalstvu nove potrebe, te potre-
be pa so bile v dosedanjem razvoju 
občine izrazito zapostavljene. 
Upoštevati moramo namreč, da so 
ljudje, pri katerih se najizraziteje 
pojavljajo nove potrebe v zvezi s 
kvaliteto življenja, večinoma mladi 
in višje izobraženi, torej najbolj 
sposoben del populacije. 

Dosedanji enostranski, predvsem 
v proizvodnjo usmerjeni razvoj 
velenjske občine bo treba 
preusmeriti v intenzivnejše razvija-
nje kulture prostega časa. Zato 
govorijo vsaj trije razlogi: 

— veliko število mladih 
— dejstvo, da se večina teh mla-

dih po osnovni šoli ne zaposli, am-
pak nadaljuje šolanje 

— ključna vloga, ki jo imajo 
mladi v prihodnjem razvoju ob-
čine. 

Nizko vrednotenje znanja in' 
izobrazbe v velenjski občini je oči-
tno povezano tudi z dejstvom, da je 
izobrazba še vedno razmeroma 
malo vrednotena. Vrednotenje izo-
brazbe bi se nedvomno zvišalo, če 
bi se pri napredovanju dosledno 
upoštevala strokovnost. V prehod-
nem obdobju, ko se bo izobrazbena 
struktura kadrov še naprej 
zviševala, struktura potreb po ka-
drih pa zaostajala, lahko računamo 
z vse večjim problemom zaposlo-
vanja visoko izobraženih kadrov. 
Seveda pa lahko pričakujemo kon-
flikte med mladimi strokovnjaki in 

tistimi, ki se sklicujejo na svojo 
dolgoletno prakso pa čeprav 
postaja argument prakse v hitro se 
spremljajočih razmerah vse manj 
prepričljiv. 

V situaciji, ko je izobrazbena 
struktura v "gospodarstvu še vedno. 
razmeroma nizka, je lahko šola 
poglavitni nosilec novega vredno-
tenja izobraževanja. Višja izobraz-
bena raven mladih je eden poglavit-
nih faktorjev, ki pogojujejo nji-
hove drugačne navade, stališča in 
vrednote. Višanje izobrazbene rav-
ni, ki ga lahko v občini pričaku-
jemo tudi v prihodnje, ima 
dolgoročne kulturne učinke, voliva 
na sistem vrednot in stališč ter 
sploh na celotni stil življenja. 
Zaradi počasnega dviga izobraz-
bene ravni pa lahko pričakujemo 
da se bodo vse kulturne spremembe 
pojavile šele po nekoliko daljšem 
času. Tako je za sodobnega velenj-
čana še vedno značilna razmeroma 
nizka raven kulturnih potreb ter 
nizko vrednotenje znanja in 
itreativnosti. V povezavi z nizko 
izobrazbeno strukturo je tudi neu-
ravnotežena spolna struktura v 
delovnih organizacijah. V primar-
ne rtj in sekundarnem sektorju pre-
vladujejo moški tako, da ženskam 
preostane zaposlovanje v terciar-
nem, kvaitarnem in kvintarnem 
sektorju*,;ki pa so maloštevilni in 
zelo izrazito feminizirani. 

V občini ni opaziti izrazitih 
premikov v smislu sprememb ob-
stoječega stanja. Zaposleni z višjo 
izobrazbo se na svojih delovnih 
mestih ne čutijo bistveno bolj sigur-
ne, kot tiste z nižjo. Tudi število in 
struktura štipendij, razpisanih v 
zadnjih letih, kaže, da je poudarek 
predvsem na ekstenzivnem zaposlo-' 
vanju delavcev z razmeroma nizko 
stopnjo izobrazbe, in to predvsem s 
poklici v primarnem in sekundar-
nem sektorju. V podobni smeri de-
luje tudi uradna politika poklicne-
ga usmerjanja, ki poudarja po-
membnost ,,proizvodnih" pokli-
cev. poklicne že'je mladine v ve-
lenjski občini so z >dika dolgoroč-
nega razvoja bolj napredne od po-
treb samih. Vprašanje zaposlova-
nja žensk, ki je pereče že danes, se 
bo v bodoče še zaostrilo. Ta pro-
blem bo v vedno manjši meri mo-
goče reševati samo z množičnim za-
poslovanjem na tekočem traku, ta-
ko kot doslej. Vse večje bo število 
visoko izobraženih žensk, posebne 
v kvintarnem sektorju, kjer se zelo 
počasi odpir-io nova delovna me-
sta. 

4) dr. J. Makarov Problemi 
mladine, izobraževal^ in kadrov 
" I del. str. 113 
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M ALi OGLAS! 
PRODAM Lado 1300, letnik 
1977, obnovljeno, garažirano. 
Telefon: 707-129, od 13. ure dalje. 
PRODAM hišo zgrajeno do 3. 
faze. Ogled in informacije v pone-
deljek in četrtek od 17. do 18. ure, 
cesta na Grič 9. 

USLUŽBENKA išče sobo. Ponud-
be pod šifro „150" 
V NAJEM vzamem lokal za mirno 
obrt, površine do 100 kv. metrov v 
Titovem Velenju ali okolici. 
Ponudbe na: Klavž, Koroška 8 a, 
Titovo Velenje, telefon: 855-329 
UGODNO PRODAM prenosni 
kasetofon, Roman Fajfar, Foitova 
10, Titovo Velenje 
ZAMENJAM dvosobno družbeno 
stanovanje (57 kv. metra) na 
Jenkovi 11 za enako ali večje na 
Gorici v Titovem Velenju. Tana 
Strozak, Jenkova 11 B, Titovo 
Velenje 

V NAJEM vzamem ali kupim 
njivo do 200 kv. metrov. Pokličite 
858-327 

C1GLER DANIEL, Tomšičeva 55, 
Titovo Velenje, sporočam, da 
nisem plačnik računov na gornji 
naslov. 

KUPIM pletilni stroj. Ponudbe na 
tel.: 881-211 
KUPIM rabljen pianino, plačam v 
devizah. Naslov v uredništvu 
PRODAM 20 % ceneje nove, 
spodnje kuhinjske elemente Petu-
nija jasen. Kličite po 16. uri na 
tel.: 855-541 

UGODNO PRODAM 2 fotelja, 
tabure, kavč in posteljo za spalni-
co (komplet z jogiji). Informacije 
na telefon: 857-262, popoldne 

Iz Gorenja 
V Gorenju Gospodinjski!, apa-

rati so v januarju proizvedli izdelke 
v vrednosti 3 milijarde 810 
milijonov dinarjev, od tega pa je 
bilo za izvoz namenjenih za mili-
jardo 430 milijonov dinarjev blaga. 
Proizvodnja je bila nižja od načr-
tovane, vendar pa je na ravni leta 
1984. Zaostaja pa proizvodnja za 
izvoz. To bo seveda potrebno 
nadoknaditi v prihodnjih mesecih, 
saj naj bi bil letošnji fizični plan 
proizvodnje za pet odstotkov višji 
od lanskega in to pri enakem številu 
zaposlenih. Bistveno nameravajo 
povečati produktivnost, konver-
tibilni izvoz pa naj bi narasel na 17 
odstotkov. 

V mesecu decembru lani je v 
Gorenju še prejelo 55 delavcev 
manjši osebni dohodek od zajam-
čenega, v letošnjem januarju pa ta-
kih primerov ni bilo več. Nov 
sistem nagrajevanja po delu, ki ga 
dopolnjujejo je zagotovil boljše 
osebne dohodke predvsem 
proizvodnim delavcem, dobri 
delovni rezultati pa so omogočili, 
da so se poprečni osebni dohodki 
gibali ustrezneje kot prejšnja leta. 

PRODAM Opel Kadett, registriran 
do februarja 1986. Kac, Šaleška 
19, Titovo Velenje 
PRODAM Poni expres, Kardeljev 
trg 4/18, Titovo Velenje 
PRODAM barvni TV color elek-
tronic Gorenje, velik ekran. Tele-
fon: 854-235, popoldan 

MIRNO DEKLE nujno išče sobo s 
souporabo kuhinje. Naslov v 
uredništvu 
ODDAM opremljeno sobo osebi 
srednjih let z vozniškim izpitom. 
Naslov v uredništvu 
PRODAM novo listnato vzmet za 
Fiat 750. Telefon: 855-107 

AVTO MOTO DRUŠTVO 
ŠALEŠKA DOLINA 
TITOVO VELENJE 

Razpisuje 

Javno dražbo 
vikend hišico na Rekreacijskem centru Trebeliškem. 
Javna dražba bo 20. marca ob 16, uri. 

Vse informacije dobite v društveni pisarni po telefonski številki 
853348 in 855 800. 

XXX 

Vabi k sodelovanju invalide oziroma upokojence za naslednja dela: 

1. gospodarja na Rekreacijskem centru Trebeliško. 

Pogoj je, da izprazni rudniško stanovanje v Velenju in se preseli v 
novozgrajeno hišo na Trebeliškem. 

2. voznike B kategorije za vlečno službo. 

3. inkasante za pobiranje društvene članarine. 

XXX 

DAJE V NAJEM GOSTINSKI OBJEKT NA REKREACIJSKEM 
CENTRU TREBELIŠKO 

Vse informacije dobite v društveni pisarni. 
Pismene vloge pošljite na naslov Avto moto društvo Titovo Velenje, 
Prešernova 9. 

XXX 

Delovna skupnost Avto iole pri Avto moto društvu ŠALEŠKA 

DOLINA, Titovo Velenje, razpisuje na podlagi pravilnika o delovnih 

razmerjih delovno mesto voznika „VOZNIK INŠTRUKTOR". 

Pogoji: 
— izpit za voznika inštruktorja 
— znanje slovenskega jezika 

Kandidati naj se prijavijo na naslov najkasneje do 10. marca 1985. 

ZAHVALA 

Ob boleči izgubi našega dragega moža. očeta, dedka in pradedka 

Ivana Pocajta 
železniškega upokojenca — komercialista iz Pesja 

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem in znancem za darovano c /etje 
in spremstvo no nipoovi zadnji poti. 

Posebna hvala dr. Zupancu za dolgoletno zdravljenje, dr. Fijavžu. g. duhovniku za opravljen 
pogrebni obred, govorniku, pevcem, godbi Zarja, I G D TUŠ, TOZD PPT — Gorenje in ŽP 

Šoštanj. Vsem še enkrat hvala. 

Žalujoči: žena Slavka, hčerki Stanka in Ivica z možem, vnuki Danilo z ženo, Vili, Peter in 
pravnukinja Mihelca ter ostalo sorodstvo 

mw:% 

I HS. 

ZAHVALA 

Ob boleči izgubi drage mame, sestre in tete 

Jožefe Zaje 
iz Gaberk pri Šoštanju 

se iskreno zah valj ujem vsem sorodnikom, sosedom in znancem, ki stejo pospremili na njeni zadnji 
poti in j i darovali cvetje. 

Posebna zahvala velja družini Borovnik, govornikoma in duhovniku za opravljen obred. 

Žalujoči: sin Jože in ostalo sorodstvo 

ZAHVALA 

Ob smrti 

Franca Novaka 
iz Rudarske 2 c v Titovem Velenju 

se iskreno zahvaljujemo sostanovalcem za darovano cvetje. Po-
sebno zahvalo izrekamo tov. Jožetu Slapničatju, Lovru Kovšetu, 
Marici in Francu Lešnik, ki so ga spremljali na njegovi zadnji poti 

v Žalcu. 

Prav lepa hvala prim. dr. Fijavžu za zdravljenje dolgotrajne 
bolezni. 

J E R O M E L O V I 

ZAHVALA 

Bo zima minila, 
pomlad bo prišla, 
a tebe dedek 
med nami ne bo. 

V 86. letu starosti nas je zapustil mož, oče, stari oče in pradedek 

Martin Skarlovnik 
iz Škal pri Titovem Velenju 

Iskreno se zahvaljujemo vsem, sorodnikom, sosedom in znancem za izrečena sožalja, darovano 
cvetje, za vsestransko pomoč in spremstvo na njegovi zadnji poti. 

Posebno zahvalo izrekamo godbi RLV, govornikoma tov. Hermanu Arliču in Matiju Ocepku ter 
g. duhovniku za opravljen pogrebni obred. 

Žalujoči: žena Antonija, sin Franc z ženo Marijo, hčerka Dani z možem Francem, vnuki in pravnuki 

ter ostalo sorodstvo 

ZAHVALA 

Ob mnogo prerani smrti mamice in žene 

Elizabete Krejan 
se iskreno zahvaljujemo vsem, ki sojo pospremili na njeni zadnji poti in j i darovali cvetje. 

Posebna zahvala.velja 6. razredom OŠ Gustava Šiliha in tovarišici Miletičevi, razredni skupnosti 
CSŠ in tov. Vlahoviču. RK Šoštanj, delovni organizaciji ESO — SO tov. Gorograncu za tolažilne 

besede. 

Hvala tudi duhovniku za opravljen obred. 

Žalujoči: mož Karel, sinova Aleksander in Friderik, sestra Alenka in ostalo sorodstvo 

ZAHVALA 

Ob boleči izgubi naše drage mame. stare mame in sestre 

Nežke Krevzel 
se zahvaljujemo vsem sorodnikom, znancem in prijateljem, ki stejo tako številno pospremili na 

njeni zadnji poti, ji darovali vence in cvetje ter nam izrazili sožalje. 

Posebna hvala dr. Stuparju g. župniku za opravljen obred, pevskemu zboru in govorniku za 

poslovilne besede. 
Vsem iskrena hvala. 

Žalujoči: sinova Stane, Franci, hčerki Tilka in Dragica z družinami ter sestra Tonika 

ZAHVALA 

Ob boleči izgubi dragega moža. očeta, tasta, dedka, brata, strica in svaka 

Ivana Novaka 
sc iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem in znancem, ki ste ga v dneh 
holc/.ni - v i " •v.di. nam nesebično pomagali in ga v tako velikem številu pospremili na njegovi 

/adnji poti. Hvala / t darovano cvetje in izraze sožalja. 
Posebna zahvala velja zdravstvenemu osebju ̂ bolnišnice Vojnik in zdravnikom Zdravstvenega 
centra Velenje, gasilcem /u organizacijo pogreba, govornikom za ganljive poslovilne besede in 

duhovnikom za opravljen oJ?red in spremstvo. 
Hvala Itidi pevcem in godbi. 

VSI NJEGOVI 

ZAHVALA 

Ob boleči izgubi drage mame in stare mame 

Ane Pučko 
iz Zavodenj pri Šoštanju 

so iskreno zahvaljujemo prijateljem, sosedom in vsem krajanom Zavodenj. ki so nam kakorkoli 
pomagali v težkih trenutkih slovesa od- naše mame. 

Iskreno se zahvaljujemo dr. Zubrovi za vso njeno skrb ob" mamini dolgotrajni bolezni ter 
zdravstvenemu osebju bolnišnice Planika v Topolšici. za vso razumevanje in pomoč ob njenih 

zadnjih trenutkih. 

Žalujoči: hči Marija z družino in sin Franc 
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KINO • KINO • KINO • KIIMO • KINO Smučarski skoki 
Smučarski skakalni klub iz Titovega 

Velenja je v sredo. 20. februarja, pri-
pravil tekmo za II. pokal Titovega 
Velenja v smučarskih skokih. Tekmo-
vanje je bilo v enotni kategoriji na 
prenovljeni 55-metrski skakalnici. 

Udeležilo se aa ie 55 tekmovalcev iz 
petnajstih slovenskih klubov. Poleg 
Mure je na tej tekmi sodelovala kom-
pletna mladinska državna reprezen-
tanca, ki nas je pretekli teden zastopala 
na.svetovnem mladinskem prvenstvu v 
smučarskih skokih. 

V Titovem Velenju je zmagal do-
mačin Iztok Golob, kije tudi sodeloval 
na mladinskem svetovnem prvenstvu v 
Švici. Ta obetaven velenjski skakalec 
ima tudi rekord skakalnice in sicer 54 
metrov. 

Rezultati: I. Iztok Golob. SSK Ti-
tovo Velenje. 50 in 49.5 m. 209.8 točk. 
2. mesto Brane Benedik. Iskra Delta 
frielav. 49.5 in 50 m. 200.8 točk: 3. 
Robert Kopač. SK Žiri. 48.5 in 49.5 m.. 
199.6 točk; 4. Janez Debelak SSK Ili-
rija. 47.0 in 46.0 m. 191.6 točk: 5. 
Matjaž Mihelič. SSK Titovo Velenje 
47.0 in 47.5. 191.3 točke: 7. Boris Puš-
njk. SSK Titovo Velenje. 45.5 in 46.0. 
187.4 točk in 10. Roman Tamše. prav 
tako SSK Titovo Velenje. 45.5 in 45.0 
skupaj 180.1 točke. 

V soboto. 23. februarja pa je bilo v 
Mostecu tekmovanje za pokal Cocte 
na 65 — metrski skakalnici. Tekme se 
je udeležilo 48 tekmovalcev. Rezultati 
članov SSK Titovo Velenje: I. Boris 
Pušnik 60.60. 193.5 točk: 3. Roman 
ramše 59.61.-193 točk. 16. Pogorel-
čnik. 20. Dolar. 25. Rednjak. 39. Trs. 
40. Tanšek. 

Naslednji dan. 24. februarja pa je 
bilo prav tako v Mostecu državno 
prvenstvo za mlajše mladince na 65-
metrski skakalnici. Udeležilo se ga je 
31 tekmovalcev iz osmih klubov. Od 
Velenjčanov se je na 4. mesto uvrstil 

Zaslužena zmaga 
V 7. kolu v prvi medobčinski keg-

Ijaški ligi so Šoštanjčani v gosteh zas-
luženo zmagali. Tretjeuvrščeno ekipo 
Papirničarja iz Radeč so premagali z 
rezultatom 5110:5158. 

Ekipa Šoštanja, ki ima vse možnosti 
za osvojitev prvega mesta, je prikazala 
eno najlepših iger na gostovanjih. 

Pomembni točki za Soštanjčane so v 
Radečah priigrali: Jovanovič 894. 
Glavič 889. Rajšter 885. S. Fidej 853. 
Žnidar 822 in Križovnik s 815 podrtimi 
keglji. 
. V prihodnjem kolu se bodo kegljači 
Šoštanja pomerili znova v gosteh pri 
ekipi Kovinarja v Štorah. 

Literarni večer 
in okrogla miza 

Literarni odbor pri Z K O 
Velenje vabi na 1. literarni ve-
čer in okroglo mizo, ki bo 28. 
februarja ob 1630 v hotelu 
Paka. 

Tokrat bomo predstavili in 
spregovorili o poeziji JOSI-
PA BACICA-SAVSKEGA in 
IVA STROPNIKA 

Tamse s skokoma 56 in 58 metrov. 6. pa 
je bil Pušnik 54 in 56 metrov. 

Velenjski skakalci so se 23. februarja 
udeležili tudi tekmovanja v smučar-
skih skokih za pokal Kamnika. 
Uvrstitve Velenjčanov: Pionirji B-ka-
tegorije: 1. Reclnjak. 3. Topčič. 9. Ka-
ligaro. 11. Ograjenšek: mlajši pionirji: 
1. Pogorelčnik. 2. D. Rednjak. 3. Če-
pclniič: starejši pionirji: 3. Grega Do-
lar: ml. mladinci: 1. Roman Tamše;.st. 
mladinci: 2. Pušnik: člani: 5. Mihelič: 
veterani: 5. Lahovnik. 6. Čepelnik. 

Skupni zmagovalci so bili Velenj-

Tudi nočne tekme v Kisovcu pri 
Zagorju so se udeležili naši tekmovalci. 
V tekmi za pokal Kisovca je bil pri 
mladincih 2. Pušnik. pri članih 2. Mi-
helič in 6. Tamše. pri veteranih I. Če-
pelnik in 3. Lahovnik". 

Tudi na tej tekmi so postali skupni 
zmagovalci Velenjčani. 

V Zbelovem pa je bilo republiško 
prvenstvo za pionirje B na 20-metrski 
skakalnici. Republiški prvak je postal 
pionir SSK Titovo Velenje. Boštjan 
Rednjak 

Lep uspeh velenjskih lokostrelcev 
Velenjski lokostrelci. povezani v 

lokostrelski sekciji Gorenje, so na 
dvoranskem prvenstvu v nedeljo. 24. 
februarja, v telovadnici OŠ Vuzenica. 
dosegli lep uspeh. Lokostrelci so tek-
movali v disciplini 2 x 30 puščic na 
razdalji 18 m. s tarčo premera 40 cm. 
Med posamezniki je dosegel najboljši 
rezultat Matkovič iz Varaždina. kije za 
državnim rekordom zaostal le dva 
kroga. Kar dva naslova republiškega 
nrviika pa jeosvojildomačin Klemen v 

disciplini Fita prosto in z lokom com-
pound. 

Velenjski strelci: v konkurenci mla-
dink je zmagala Perhačeva. 2. mesto v 
compoundu Ržek. med pionirji pro-
su slog 2. Jerčič. 1. mesto pa je v cou-
poundu pripadlo tudi Lipuševi. V 
prostem slogu je med člani nastopil 
Perhač. med mladinci Legner in mla-
dinci v copoundu Delopst. Vsi so do-
segli mesta med prvimi desetimi. 

tekmovanja v občinski sindikalni 
vtfctvski ligi ,e udeležuje 16 ekip v 
moški konkurenci in le dve ženski vrsti. 
"•> odigranih ;''iih krogih vodi Gore-
nio ki ie /bralo 19 točk. Sledi Vegrad s 
11 5. REK 16.5. Gostilna Grudnik 
Šošuni 14 in ESO 14. FEŠ Šoštanj in 
l.im-ka mehanizacija 13.5 iid. 

V moški konkurenci nastopa po 6 
članov. Zanimivo pa je tudi to. da v tej 
hsi nastopajo krajevne skupnosti, 
društva in drugi, fako imajo svoje 
ekipe rVD Partizan Vinska gora. 
Društvo upokojencev in Društvo in-
validov ter Dom učencev Titovo Ve-
leme. Itit.i 

Katja Oman odlična 
Na Ravnah rta Koroškem je 

hilo mladinsko in absolutno slo-
vensko prvenstvo v plavanju. 
Mod I 16 plavalci in plavalkami iz 
13 slovenski h klubov seje izkazala 
'iii.li K.itia Oman. članica vele-
niškou.i plavalnega kluba. V 
konkurenci mladih je bila 2. na 
200 metrov kravi. 3. na 800 metrov 
kravi in 100 metrovdelfm ter4. na 
400 metrov kravi. 

Beli tek za dan 
žena 

7. marca ob 16. uri pa bo v 
Šentilju 3. tradicionalni beli 
smučarski tek za dan žena. Ude-
ležijo se ga lahko vse predstavnice 
nežnega spola. 

Ce ne bo snega, seveda tek 
od pade. 

SMUČARSKI TEK — V lepem sončnem vremenu je v nedeljo, 24. 
februarja. Zveza telesnokulturnih organizacij občine Velenje organizi-
rala trim smučarski tek v Šentilju, na katerega se je prijavilo 30 občanov. 
V mlajši skupini, kjer so tekli en krog, je bil med fanti najhitrejši Robi 
Pungartnik, sledil mu je Janez Ocepek, Mirko Vranjek, Vasja Jerčič, 
Milan Glinšek . . .Med dekleti je bila prva Anka Vranjek, druga je bila Lili 
Kolmanič, tretja Bojana Pustinja, Saša Vranjek, Metka Lemež . . . 

Pri starejših, ki so tekli dva kroga se je najbolje odrezal Marko 
Primožič, drugi je bil Vlado Vajdič, potem pa Gvido Stres, Vili Skok, Robi 
Go l i čn ik . . . 

Prava škoda je, da se trim smučarskega teka ni udeležilo večje število 
občanov. 

Teniška šola za najmlajše 
feniški klub iz Titovega Vele-

nja načrtuje vtem letu zelo bogato 
dejavnost, saj želi vzgojiti kar 
največ dobrih domačih igralcev. 
Trenerja si za zdaj žal še ne more 
privoščiti, zato pa je doslej že 
osem njihovih članov opravilo 
vaditeljski izpit. Prav ti bodo vo-

dili tečaj, ki bo od 4. do 15. marca 
v Rdeči dvorani za pionirje od 8. 
do 12. leta starosti. Za tečaj se 
lahko pionirji prijavijo na osnov-
nih šolah ali pa na sam dan za-
četka. to je 4. marca od 15.30 do 
16.30. 

MALČKI VESELO PUSTOVALI 

Na pustni torek je bilo po velenjskih ulicah zelo živahno, še posebej 
veselo pa je bilo v Rdeči vrtnici hotela Paka, ki so jo tega dne odprli za 
otroke velenjskega vzgojno varstvenega zavoda. Izletnik Celje je poskrbel 
za prevoz otrok iz oddaljenih vrtcev (brezplačno), prav tako pa so 
brezplačno gostinski delavci hotela Pake postregli otrokom čaj. 

Skratka vse, ki so poskrbeli za zares čudovito pustovanje najmlajših, 
velja zares pohvaliti, sicer pa jim je bilo gotovo v največje zadoščenje 
sproščeno veselje otrok. 

Od petka sta v galeriji knjižnice kulturnega centra Ivan Napotnik v Titovem 
Velenju odprti zanimivi razstavi: prva prikazuje nočno življenje newvorških klubov 
in diskotek, druga pa nočno življenje v Titovem Velenju. 

\vior prve razstave je mladi umetnik Lorenc Ferič ki je sicer doma iz Splita, 
vendar že skoraj 10 let živi v New Yorku. Poklicno se ukvarja s fotografijo, njegova 
posebnost pa je fotografiranje znanih, pa tudi neznanih obiskovalcev netvvorških 
diskotek. Feričeve fotografije objavljajo znane ameriške revije. Po razstavi v 
milnem Splitu je to njegova prva večja predstavitev v Jugoslaviji. Podobne razstave 
pa načrtnjc še v drugih krajih naše domovine in v mestih po Evropi. 

Drugo razstavo so pripravili nadvse prizadevni člani fotokluba Zrno iz Titovega 
Velenja skupaj s Kinom 16. Tudi ta razstava je zelo zanimiva, saj prikazuje nočno 
življenje v Titovem Velenju. Člani fotokluba so ga prenesli na fotografije in razstavi 
dali naslov »Derget velenjskih noči«. Razstava je zbirek naključnih motivov iz 
velenjskega vsakdana (nočnega), zato si jo je prav tako vredno ogledati. Razstavi 
bosta odprti samo do konca tega tedna. Podpis k sliki: Ravnatelj kulturnega centra 
Marjan Marinšek se zahvaljuje umetniku Lorencu Feriču za postavitev razstave. 

Mini fest 85 
Filmi, ki smo jih uspeli dobiti za vsakoletno filmsko akcijo nepo-

sredno po beograjski filmski manifestaciji FEST, so ravno zaradi te 
ažurnosti praktično brez prave reklame. Zato upamo, da boste zaupali 
našemu izboru in informacijam ter si ogledali odmevne, dobre in v glavnem 
zabavne filme najnovejše svetovne proizvodnje. 

Vse predstave bodo v Domu kulture ob 20. uri z izjemo filma 
POLICIJSKA AKADEMIJA , ki ga bomo predvajali isti dan — v pone-
deljek in sicer ob 16. in 18. uri v Rednem kinu. 

Petek. 1. 3. ob 20. uri 

NEDOLŽN I SVETNIKI — španski. 

Režiser: Mario Kamus" 
V gl. vi.: Francosco Raball. Alfredo Landa 

Film pripo veduje o življenju kmečke družine, ki sanja o tem, da se bo 
nekoč izvlekla iz bede in našla pot v svobodo in boljše življenje. Ti ljudje 
upajo sanjati o spremembi usode, ki jim je že stoletja določena. Torej 
pogum, kije v njih, pogum, da spremenijo svojo usodo in to celo poskusijo 
je tisto kar filmu daje poseben ton. 

Sobota. 2. 3. ob 20. uri 
O B D O B J E NEŽNOSTI — ameriški, melodrama. 
Režiser: James I. Brooks 
V gl. vi.: Shirley Mclain. Debra Winger in Jack Nicholson 

Lahko bi rekli, da je film tipični proizvod ameriškega mesta sanj 
Hollywooda. saj dobesedno strelja na čustva gledalca. Nominiral je za 
enajst Oscarjev. dobil pa jih je pet. Film pripoveduje o petdesetletni vdovi 
Aurori in njeni hčerki Emmi in njunih problemih z moškimi. 

Igralska zasedba je zares odlična in že zaradi nje se splača iti v kino. 

Ponedeljek. 4. 3. ob 20. uri v Domu kulture 
Ponedeljek. 4. 3. ob 16. in 18. uri v Rednem kinu 
POLICIJSKA AKADEMIJA — ameriška komedija. 
Režiser: Hugh Wilson 
V gl. v\.: Steve Guttenberg. Kim Cattrall 

Film je fantastična komedija, ki gledalcu ne pusti dihati. Do solz se 
moramo nasmejati iznajdljivemu Mohoneju in njegovim kolegom iz aka-
demije. ki vestno skrbijo za to. da strogemu poročniku Harrisu in ko-
mandantu Lassardu dnevi niso prveč dolgočasni. 

Ob gledanju tega filma boste pozabili na čas in kot vsi dobri filmi se bo 
končal prehitro. 

Četrtek. 8. 3. ob 20. uri 
BRODWAY DANNY ROSS — ameriška komedija. 
Režiser: Woody Allen 
V gl. vi.: Woody Allen. Mia Farrovv 

Tako kot v vseh'svojih filmih Allen sam igra glavno vlogo in sicer 
dobrosrčnega brodwayskega agenta Dannvja Rosa. Ves film se suče okoli 
njega, nekaj pozornosti pa je namenjene tudi Tini Vital tn zavaljenemu 
priletnemu pevcu Louju Casanovi. Še ena poslastica za ljubitelje filmov 
Woodvja Allena! 

Četrtek. 28. 2. ob 18. in 20. uri 
VIRUS — japonski, grozljivka. V gl. vi.: Sonny Chiba 
Petek. 1. 3. ob 10. uri 
MORILEC IZ TEMPLJA ŠAOLINA — Hong Kong. kung-fu. V gl. vi.: Yi Wang 
Petek. 1. 3. ob 18. in 20. uri 
SUPERVOHLJAČ — ameriški, avanturistični. V gl. vi.: Terence Hill 
Sobota in nedelja. 2.. 3. 3. ob 18. in 20. uri 
MORILEC IZ TEMPLJA ŠAOLINA — Hong Kong. kung-fu. V gl. vi.: Yi Wang 
Ponedeljek. 4. 3. ob 10. uri 
ZELJNA JUHA — francoski, komedija. V gl. vi.: Luis de Funes 
Ponedeljek. 4. 3. ob 16. in 18 uri 
POLICIJSKA AKADEMIJA — ameriški, komedija. V gl. vi.: Steve Guttenberg 

Ponedeljek. 4. 3. 3. ob 20. uri 
ZELJNA JUHA — francoski, komedija. V gl. vi.: Luis de Funes 
Torek. 5. 3. ob 18. in 20. uri 
ZELJNA JUHA — francoski, komedija. V gl. vi.: Luis De Funes 
Sreda. 6. 3. ob 10.. 18. in 20. uri 
PODGANE — ameriški, shrljivka. V gl. vi.: Sam Groom 
Četrtek. 7. 3. ob 18. in 20. uri 
PODGANE — ameriški, srhljivka. V gl. vi.: Sam Groom 

FILMSKO GLEDALIŠČE — MINI FEST '85 

Petek. 1. 3. ob 20. uri 
NEDOLŽNI SVETNIKI — španski. V gl. vi.: Francisco Raball. Alfredo Landa 
Sobota. 2. 3. ob 20. uri 
OBDOBJE NEŽNOSTI — ameriški, melodrama. V gl. vi.: Shirley Mclain 
Ponedeljek. 4. 3. ob 20. uri 
POLICIJSKA AKADEMIJA — ameriška, komedija. V gl. vi.: Steve Guttenberg 

KINO DOM KULTURE 

Četrtek. 28. 2. ob 20. uri 
SUPERVOHLJAČ — ameriški, avanturistični. V gl. vi.: Terence Hill 

KINO ŠOŠTANJ 

Sobota. 2. 3. ob 19.30 
POLNOČNI MAŠČEVALEC — ameriški, triler. V gl. vi.: Charles Bronson 
Nedelja. 3. 3. ob 17.30 in 19.30 
SUPERVOHLJAČ — ameriški, avanturistični. V gl. vi.: Terence Hill 
Ponedeljek. 4. 3. ob 19.30 
MORILEC IZ ŠTEMPLJA ŠAOLINA — Hong Kong. kung-fu. Vgl. vi.: Yi Wang 
Sreda. 6. 3. ob 19.30 
ZELJNA JUHA — francoski, komedija. V gl. vi.: Luis de Funes 

KINO BRASLOVČE 

Nedelja. 3. 3. ob 18. uri 
POLNOČNI MAŠČEVALEC — ameriški, triler. V gl. vi.: Charles Bronson 
Sreda. 6. 3. ob 19. uri 
MORILEC IZ TEMPLJA ŠAOLINA — Hong Kong. kung-fu. V gl. vi.: Yi Wang 

KINO DOLIČ 
Petek. I. 3. ob 19. uri 
MORILEC IZ TEMPLJA ŠAOLINA — Hong Kong, kung-fu. V gl. vi.: Yi Wang 

KS Plešivec 

Veleslalom za pokal 
Štirinajste divizije 

Komisija za šport in rekreacijo v 
krajevni skupnosti Plešivec bo tudi 
letos pripravila tekmovanje v 
veleslalomu na Graški gori. Na 
tekmovanje za pokal štirinajste di-
vizije vabijo ekipe krajevnih 
skupnosti. Vsako ekipo sestavlja 

FILMSKI SPORED KINA VELENJE 

pet tekmovalcev, za končno uvrsti-
tev se upoštevajo tri najboljše. 

Krajani Plešivca se bodo potru-
dili, da bodo srečanje dobro 
pripravili, upajo pa tudi, da bo 
tudi letos tako množična udeležba 
kot prejšnjo zimo. Smučanje v maskah 


